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Voorjaarsnota 2013 
 
 
VVD 
Blz. 14: Programma 2 
In laatste zin staat “de voorzieningen zo efficiënt mogelijk te laten gebruiken.”. 
Vraag 1: hebben wij momenteel te maken met geheel of gedeeltelijke leegstand van gemeente 
gebouwen? 
 
Antwoord: 
Wij hebben zeer beperkt te maken met gehele of gedeeltelijke leegstand. Op dit moment betreft 
dat de Genestetlaan 5 (staat in de verkoop) en een gedeelte van de Eclips (dit heeft te maken 
met frictieruimte schoolbezetting). Enkele strategisch aangekochte woningen worden tijdelijk 
bewoond in afwachting van sloop, wijziging bestemming.  
 
Vraag 2: Is er regionale afstemming/overleg over mogelijkheden die eventuele leegstand te 
verminderen? 
 
Antwoord: 
Er is regionaal (Noord-Holland-Noord) contact over alle vastgoedzaken (kennisdeling).Voor 
samenwerkingsregelingen worden nadrukkelijk de eigen bezittingen in het huisvestingsvraagstuk 
betrokken 
 
 
Blz. 15: Programma 3  
Er worden voor 2014 een aantal activiteiten gepland. Bij de vijfde bullit staat “energiebesparende 
maatregelen”.  
Vraag 1: wordt er wederom een Tempo Regeling ingezet? 
 
Antwoord: 
De regeling is in voorbereiding, intentie is om dit regionaal te organiseren en nog dit jaar te 
lanceren. 
 
Vraag 2: dit jaar is er een provinciale subsidie beschikbaar voor een Tempo Regeling. Wordt daar 
nog gebruik van gemaakt? 
 
Antwoord: 
De subsidie is aangevraagd en toegekend. Het betreft een bedrag van in totaal bijna € 80.000 
over de periode 2013 t/m 2015. 
 
 
Blz.16: programma 4 
Het betreft het WMO-beleidsplan. Plan 2013 valt onder de College bevoegdheid en komt alleen 
ter kennisgeving naar de Raad. 
Vraag 1: wanneer wordt het WMO-beleidsplan 2014 opgesteld? 
 
Antwoord: 
Aan de ontwikkeling van het WMO - beleidskader 2014 wordt sinds medio april 2013 gewerkt en 
naar verwachting geagendeerd in de commissie MO van 4 december 2013 en in de 
raadsvergadering van 17 december 2013 en mogelijk eerder. 
 
Vraag 2: Krijgt de Raad over het plan 2014 uitgebreid de mogelijkheid om invulling te geven aan 
dat plan? 
 
Antwoord: 
De Raad krijgt de mogelijkheid mee invulling te geven aan het WMO - beleidskader 2014 door 
middel van een “Benen-op-tafel” sessie van de commissie MO op dinsdag 10 september 2013. 
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De Cliënten Advies Raad (CAR) is uitgenodigd mee te werken aan het WMO - beleidskader 2014 
en daartoe is een CAR begeleidingscommissie WMO geformeerd. 
 
 
Blz. 18/19 Leges omgevingsvergunning 
Vraag 1: is hier de vertraging van het RTIC al in meegenomen? 
 
Antwoord: 
De aanvraag voor de leges omgevingsvegunningen is in mei binnengekomen. Meer informatie 
hierover is opgenomen in de eerste bestuursrapportage 2013. 
 
 
Blz. 20: in eerste alinea wordt gesproken over een vorm van regionale samenwerking in de regio 
op het gebied van bouwtaken. 
Vraag 1: Wordt er al met de regio gesproken over een soort Regionale Dienst Omgevings-
vergunningen? 
 
Antwoord: 
Er wordt op dit moment nog niet gesproken over een soort Regionale Omgevingsdienst 
Vergunningen waar het gaat om bouwtaken. Op incidentele bouwtaken (bijvoorbeeld 
constructies) vinden er al wel samenwerkingen plaats. 
 
Vraag 2: Zo ja, hoever zijn die gesprekken? 
 
Antwoord: 
Zie hiervoor. 
 
 
Blz. 27: Kastanjeziekten 
Voor 2014 en 2015 wordt daar een totaal bedrag van € 361.000 voor opgenomen. 
Vraag 1: aangezien hier nog een raadsbesluit voor moet komen, dient hier niet P.M. te staan? 
 
Antwoord: 
Het door u genoemde raadsbesluit neemt u met het vaststellen van de Voorjaarsnota 2013. 
 
Vraag 2: voor het opgenomen bedrag, worden de bomen dan 1 op 1 vervangen of is hier al 
gekeken naar een andere manier van aanplant en kan het ook een lager aantal bomen worden?   
 
Antwoord: 
In de hier opgenomen variant vindt vervanging plaats op basis van de huidige boomstructuur. 
Andere, goedkopere, varianten zijn ook uitgewerkt (met plaatjes voor het visuele effect van de 
verschillende keuzes). Desgewenst kunnen deze ter beschikking worden gesteld. 
 
 
Blz. 27: Veiligheidshuis, bestuurlijke wens is om uitsluitend een bijdrage in natura. 
Vraag: hoe moeten we dat zien? (Voorbeelden) 
 
Antwoord: 
Door inzet van bijvoorbeeld personele capaciteit. 
 
 
Blz. 30: Exploitatie haven Broekhorn 
De dekking wordt gezocht in de extra OZB en groeigelden vanuit Broekhorn. 
Vraag 1: Is dit de enige mogelijkheid of zijn andere opties ook bekeken? 
 
Antwoord: 
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De exploitatie van de haven Broekhorn kan (gedeeltelijk) ook worden bekostigd uit andere 
bronnen (bijvoorbeeld exploitatie door derden). Deze mogelijkheden worden wel onderzocht, 
maar heeft nog niet geleid tot overeenkomsten. Om die reden is vooralsnog dekking in het 
perspectief opgenomen. 
 
Vraag 2: Zo ja, welke opties zijn er nog meer? 
 
Antwoord: 
Zie beantwoording vraag 1. 
 
 
Blz. 31: Ad. K Hugo-Hopper 
De komende tijd wordt gezocht naar verbeter punten. 
Vraag: Heeft het college al ideeën hoe de Hugo-Hopper ook aantrekkelijk kan worden voor 
jongere gebruikers? Nu reizen voornamelijk mensen boven de 65 met de Hugo-Hopper. 
 
Antwoord: 
Het bestuur van de HugoHopper is primair verantwoordelijk om de HugoHopper verder te 
promoten en ook andere doelgroepen te bereiken. Door personele problemen is de promotie en 
PR achtergebleven, maar daar wordt dit jaar nadrukkelijk aan gewerkt. Concrete ideeën zijn er nu 
nog niet, maar gedacht kan worden aan promotieacties en/of tijdelijke kortingen voor jongeren. 
Overigens kunnen kinderen t/m 4 jaar al gratis reizen en betalen 4 t/m 12-jarigen een lager tarief. 
 
 
Blz. 33/34: Ad  P. Samenwerking belastingen 
Gemeenschappelijke Regeling Cocensus en de gemeenten in de regio Alkmaar. 
Vraag 1: doen alle 8 gemeenten mee?  
 
Antwoord: 
Niet alle gemeenten in de regio Noord-Kennemerland doen mee. 
 
Vraag 2: Zo niet, welke gemeenten wel? 
 
Antwoord: 
De gemeenten Heiloo en Castricum hebben vooralsnog besloten om voorlopig nog niet mee te 
doen. 
 
 
Blz. 35: Egalisatiereserve tariefverhoging leges omgevingsvergunningen 
Vraag: Wat was de afweging voor een geleidelijke doorvoering van de 5% tariefsverhoging en 
niet per direct? 
 
Antwoord: 
Het college vindt een tariefsverhoging in één keer van (max.) 20% niet acceptabel. Overigens is 
de vorming van de egalisatiereserve op dit moment nog een gedachte. Nadere uitwerking en 
vorming ervan vindt pas plaats nadat de raad hierover op een later moment een besluit neemt. 
Daarvoor dienen eerst de beschreven aspecten zoals lastenverlaging en ontwikkeling binnen de 
bouwaanvraagportefeuille in beeld te zijn gebracht. Meer informatie over de ontwikkeling van de 
tarieven wordt aan de raad voorgelegd bij de vaststelling van de tarieven 2014 (raad december 
2013). 
 
 
Blz. 56: 2.5 Duurzaam ontwikkelen 
Bij bullit 4 staat “grootschalige aanpak op collectieve aanpak duurzaamheid lijkt moeilijk 
rendabel/haalbaar.”. 
Vraag: wat zijn de problemen of oorzaken? 
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Antwoord: 
Hier wordt bedoeld dat een collectieve wijkaanpak moeilijk rendabel/haalbaar te maken valt. Dit is 
in lijn met landelijke ervaringen. Grootschalig opgezette regelingen gebaseerd op een 
geografische afbakening (een 100% scenario binnen een straat of wijk) zoals “Blok voor Blok” 
blijken moeilijk van de grond te komen. Belangrijkste oorzaak hiervan is dat binnen een dergelijke 
aanpak ca. 80% van betrokkenen over de streep getrokken moet worden om mee te doen. En dat 
blijkt in de praktijk niet mee te vallen, tenzij gemeente een flinke financiële bijdrage levert in de 
vorm van subsidie e/o garantie.  
Het aanbieden van min of meer gestandaardiseerde “ontzorgmodellen”(bijv. collectief inkopen) 
aan een grotere doelgroep blijkt in de praktijk vele malen effectiever. Bijkomend voordeel hiervan 
is dat bijvoorbeeld zonnepanelen overal in het straatbeeld verschijnen. Er wordt over gepraat 
tijdens verjaardagen, op sportverenigingen etc. 
 
 
Blz. 56: 2.6 “trapveldjes” 
Hierbij wordt niet gesproken over het “Avontuurlijk spelen”. 
Vraag: wordt “Avontuurlijk spelen” nog wel toegepast? 
 
Antwoord: 
In de evaluatie Avontuurlijk spelen uit de commissievergadering Stadsbeheer van 7 maart 2013 
wordt geconcludeerd dat de nadruk nog steeds niet kan en zal worden gelegd op avontuurlijk 
spelen binnen het huidige budget. En dat traditioneel spelen de boventoon blijft voeren. Echter de 
mogelijkheden worden wel diverser, bij de nieuwbouw van een wijk en/of voldoende ruimte 
worden de mogelijkheden voor avontuurlijk spelen wel meegenomen. In een omgeving zoals 
parkzone de Draai kan worden gewerkt met avontuurlijk/natuurlijk spelen of een variatie. Op 
pagina 56 wordt gezegd: ''speelgebied''. Speelgebied betreft zowel avontuurlijk als traditioneel 
spelen en daarbij wordt tijdens herinrichting rekening gehouden. 
Het project avontuurlijk spelen is toegepast in Waarderhout. 
 
 
Blz. 59: 3.1 Ontwikkeling Huisvesting 
Woonbeleid na actualisering Regionale Woonvisie. 
Vraag: sluit de Woonvisie aan bij de wensen van de regio gemeenten en Heerhugowaard? 
 
Antwoord: 
Bij de Regionale Woonvisie heeft het college in het voorstel aan de raad enkele kanttekeningen 
geplaatst (zie RB2013080, raad 27 augustus 2013).  
 
 
Blz. 60: 3.5 onderzoek naar zonnepanelen op brandweerkazerne. 
Vraag 1: wanneer kunnen we een college voorstel verwachten? 
 
Antwoord: 
Vanwege de ontwikkeling met betrekking tot de regionalisering voorlopig niet. Overigens 
onderzoeken we wel de mogelijkheden om andere gemeentelijke gebouwen van zonnepanelen te 
voorzien. Onder bepaalde voorwaarden is dit immers rendabel (zie zonnepanelen 
gemeentehuis).Initiële investering zou vanuit de Reserve Duurzaamheid gedaan kunnen worden, 
waarbij de opbrengsten weer terugvloeien in de Reserve Duurzaamheid.  
 
Vraag 2: na regionalisering brandweer blijft het gebouw dan wel ons eigendom? 
 
Antwoord: 
Daarover heeft op dit moment nog geen besluitvorming plaatsgevonden. 
 
 
Blz. 65: 4.1.1 Schuldhulpverlening 
Naast Schuldhulpmaatje heeft de gemeente een contract met Humanitas afgesloten. 
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Vraag: was dit noodzakelijk omdat de vraag naar hulp te groot was voor Schuldhulpmaatje? 
 
Antwoord: 
De reden om het contract met Humanitas af te sluiten is dat de vrijwilligers van Humanitas in een 
ander stadium ondersteuning bieden. De schuldhulpmaatjes ondersteunen burgers op het 
moment dat er al sprake is van concrete schulden. De vrijwilligers Financiële administratie thuis 
werken preventief. Wij verwachten dat dit een goede aanvulling biedt en dat we hiermee 
ondersteuning kunnen bieden aan alle burgers die zich met (dreigende) schulden tot de 
gemeente wenden. 
 
 
Blz. 66: bij 4.3 Combinatiefunctionarissen 
Ons staat iets in het geheugen dat de eerst paar jaar er vanuit het Rijk geld beschikbaar was voor 
de functionarissen. Echter dat zou stoppen en daarna komen die kosten voor onze rekening. 
Vraag 1: klopt het dat wij nu alle kosten dragen van de combinatiefunctionarissen? 
 
Antwoord: 
Nee, dat klopt niet. Wij dragen niet alle kosten van de combinatiefunctionarissen. De regeling van 
het Rijk “Impuls Brede Scholen sport en cultuur”, had een looptijd tot en met 2012 en wordt 
voortgezet in de regeling “Brede Impuls Combinatiefuncties”. Bij aanvang van de impulsregeling 
was inderdaad niet helder of de bijdrage van het Rijk structureel zou zijn, mede afhankelijk van 
het tempo van invulling. Inmiddels is die duidelijkheid er wel en stelt het Rijk jaarlijks structureel 
€ 20.000 per fte beschikbaar. Daarnaast dragen ook de derden (onderwijs, sport en 
cultuurinstellingen) bij aan de kosten. 
 
Vraag 2: komt er een evaluatie? 
 
Antwoord: 
Op 4 juli 2012 (BW12-0399) heeft de evaluatie plaatsgevonden en is ter kennisname aan de 
raadscommissie MO geboden. 
 
  
Blz. 67: 4.6 NME 
Activiteiten genereren geen structurele opbrengsten. 
Vraag 1: hoeveel opbrengst heeft de NME gegenereerd sinds de start van de website? 
 
Antwoord: 
Nihil 
 
Vraag 2: wat zijn de oorzaken dat er géén opbrengsten zijn? 
 
Antwoord: 
Het aanbod van NME producten en diensten is enorm. Onderwijsinstellingen worden overspoeld 
door organisaties en bedrijven. Onderwijsinstellingen zien door de bomen het bos niet meer, en 
hebben in het eerste jaar weinig gebruik gemaakt van het NME aanbod. Daarnaast zijn ook de 
financiële middelen beperkt en richten scholen zich meer en meer op haar “kerntaken” 
Dit heeft ertoe geleid dat NME opbrengsten tot op heden nihil zijn geweest. 
 
Vraag 3: zijn de scholen en bedrijven goed op de hoogte van de NME? 
 
Antwoord: 
Dit bleek afgelopen najaar onvoldoende het geval. O.a. door bovenstaande factoren was de 
naamsbekendheid bij scholen onvoldoende. Het telefonisch en via mail aandacht vragen voor 
NME bleek onvoldoende te werken. Dat is waarom afgelopen voorjaar een “roadshow” NME is 
gehouden waarbij ieder school persoonlijk is bezocht door projectmedewerkers. De verwachting 
is dat deze aanpak haar vruchten zal afwerpen waardoor vanaf komend najaar scholen vaker 
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gebruik zullen maken van het NME aanbod. Eind 2013 zal het project opnieuw worden 
geëvalueerd 
 
Vraag 4: is er ook geen opbrengst te genereren middels sponsoring/reclame op de website? 
 
Antwoord: 
Dit is zeer zeker een mogelijkheid die wordt overwogen. Belangrijk aspect wat hier speelt is wel 
de leeftijd van de doelgroep. Beïnvloedbaar en in sommige gevallen kwetsbaar 
Recentelijk heeft ook de regio belangstelling getoond voor het door Heerhugowaard opgezette 
NME concept (marktplaats voor NME vraag en aanbod). Mogelijk dat regionaal opschalen kan 
gaan bijdragen aan exploitatie. 
 
 
Blz.72t/m 76: geheel programma 5 
De beschreven punten binnen programma 5 zijn naar ons gevoel een voortzetting van de huidige 
werkwijzen waarbij wel gezocht wordt naar verbeter punten intern. Dit in tegenstelling tot de 
informatie in de jaarstukken. Daar wordt wel verwezen naar ontwikkelingen en samenwerkingen 
in de regio. 
Vraag: wordt er een visie ontwikkeld aangaande programma 5 over regionale samenwerking? 
Te denken valt over het samenwerken op het gebied van ICT en belastingen.  
 
Antwoord: 
De rapportage die op pagina 72 tot en met 76 van de Voorjaarsnota 2013 zijn opgenomen betreft 
de voortgang op de collegedoelstellingen zoals deze voortvloeien uit het coalitieakkoord. Het gaat 
niet specifiek in op ontwikkelingen en samenwerkingen zoals opgenomen in de 
programmaverantwoording die is opgenomen in de jaarstukken 2012. In de eerste 
bestuursrapportage 2013 wordt hierop wel ingegaan. Daar wordt ook ingegaan op de visie die er 
is aangaande samenwerkingen. 
 
 
HOP 
1. pag. 6: Hoe gaan de raadsleden in de toekomst  om met het naast elkaar lezen van grote 
documenten als een voorjaarsnota en bijvoorbeeld een jaarrekening wanneer ze maar 1 scherm 
de I-pad tot hun beschikking hebben? Op deze pagina wordt nl. Verwezen naar de 
raadsbegroting 2012, deze is nog op papier beschikbaar maar voor grote documenten in de 
toekomst geldt dit niet meer. 
 
Antwoord: 
Voor de voorbereiding van een raadsvergadering hoeft u niet per se gebruik maken van de I-pad. 
U kunt ook gebruik maken van een PC. Daarop kunt u twee of meer documenten tegelijkertijd 
openen. Of u kunt u voorbereiden een PC en een I-pad naast elkaar te gebruiken. 
Ook zal de functionaliteit van de documenten nog meer worden verbeterd. Net zoals nu linkjes 
zijn aangebracht naar eerder genomen raadsbesluiten. 
Dit jaar is het eerste jaar dat de stukken alleen digitaal worden verstrekt. De ervaringen met dit 
papierloos werken moeten benut worden om het werk net zo gemakkelijk te laten worden als met 
papier. 
 
 
2. pag. 15: Graag nadere uitleg van het maatwerk dat nu geleverd wordt bij verkoop van stukjes 
gemeentegrond bij woningen? 
 
Antwoord: 
Elke aanvraag tot koop wordt getoetst aan de raadskaders of het in aanmerking komt voor 
verkoop (dit betreft onder andere een toetst op kabels en leidingen, stedenbouwkundige toets en 
openbaar groenstructuur). 
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3. pag. 15: Welke maatregelen worden er in de toekomst genomen om de afvalstroom te 
verminderen en betere scheiding tot stand te laten komen, waarbij er voor de burger ook 
financieel voordeel te behalen is? Tot nu toe heeft er namelijk alleen een verhoging van de 
afvalstoffenheffing plaats gevonden. 
 
Antwoord: 
Het beleid en visie op het gebied van betere afvalscheiding, het terugdringen van afval en 
hergebruik van grondstoffen is opgenomen in het grondstoffenbeleidsplan 2013 - 2016 (ter 
vaststelling in de raad van mei 2013). Binnen het plan heeft het verhogen van het 
scheidingsresultaat en het terugdringen van restafval prioriteit. Dit mag echter niet tot gevolg 
hebben dat de afvalstoffenheffing hierdoor stijgt. De verwachting is dat de afvalstoffenheffing 
binnen de looptijd van het plan daalt door beter scheiden, minder restafval en betere vergoeding 
voor grondstoffen. De stijging van 2012 naar 2013 heeft vooral te maken met het opnemen van 
een aantal nieuwe componenten in de afvalstoffenheffing vanaf 2013 conform besluitvorming in 
de Voorjaarsnota 2012 (BTW over de afschrijvingscomponent van de kapitaallasten en de 
overhead; kwijtscheldingslasten en lasten 1% oninbaarheid) en het niet meer opnemen van de 
garantstellingprovisie HVC in de tarieven van de afvalstoffenheffing. 
De daadwerkelijke kosten voor de inzameling en verwerking van het afval laat een daling zien. 
Voor 2014 wordt een daling van de tarieven van de afvalstoffenheffing verwacht. 
De ontwikkeling van de tarieven van de afvalstoffenheffing (2005-2013) ziet er als er als volgt uit: 
 

Afvalstoffenheffing  2005  2006  2007  2008 2009  2010 2011 2012 2013 

één persoonshuishouden  €     190   €     184   €     173   €     176   €     178   €     186   €     187   €     175   €     199  

twee persoonshuishoudens  €     223   €     214   €     202   €     204   €     203   €     208   €     208   €     191   €     217  

meer persoonshuishouden  €     256   €     245   €     230   €     232   €     229   €     231   €     229   €     207   €     236  

  
 
4. pag. 15: Vorig jaar ook al gevraagd, wat is een duurzame fiets? Kan dit in de toekomst 
duidelijker aangegeven worden? 
 
Antwoord: 
Bedoeld wordt fiets (incl. electrische fiets) als duurzaam vervoermiddel. In te zetten deels als 
alternatief voor een tweede auto. De gemeente facliteert zoveel als mogelijk het realiseren van 
(openbare ) oplaadpunten die gebruik maken van groene stroom. Een neveneffect is dat op 
termijn ook een bijdrage wordt geleverd aan terugdringen van parkeerdruk.  
De doelstelling duurzame fiets is één op één overgenomen uit het coalitieakkoord 2010 – 2014. 
Het college hecht eraan om de terminologie uit dat akkoord zoveel mogelijk in tact te laten.  
 
 
5. pag. 15: Wat is de stand van zaken t.a.v. het wandelpad langs de Oostertocht richting 
Heerhugowaard de Noord? 
 
Antwoord: 
Op basis van Kompas op de Noord is er 6 tot 8 jaar geleden onderzoek gedaan door een 
werkgroep van de Dorpsraad naar de bereidheid om een wandelpad langs de Oostertocht te 
realiseren. Die was er niet.  
In het regionale plan om een wandelnetwerk te realiseren zijn in 2012 voor het buitengebied van 
Heerhugowaard boerenlandpaden opgenomen. In de gesprekken die gevoerd zijn met 
(potentiële) ondernemers in het buitengebied over de nota Naar Buiten! is dat ook aangegeven. 
Tot op heden is er geen bereidheid om medewerking te verlenen.  
Zeer recent is onderzocht of wij een strook grond langs de Oostertocht zouden kunnen kopen om 
een wandelpad te realiseren. Er is geen bereidheid tot verkoop of medegebruik. 
 
 
6. pag. 16: Naar ons idee zijn de combinatiefunctionarissen al vanaf 2012 voor de gemeente 
Heerhugowaard werkzaam in tegenstelling tot de in de voorjaarsnota 2013 genoemde 
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aanstelling. Zijn er effecten bekent van de inzet van deze functionarissen? Hoeveel 
combinatiefunctionarissen hebben we nu in dienst? Hoeveel komen er nog bij?  
 
Antwoord: 
Dat is juist, de eerste combinatiefunctionaris is in 2009 aangesteld en de volgende 
combinatiefunctionarissen in respectievelijk 2011, 2012 en 2013. In totaal zijn er (2013) 8 fte 
combinatiefunctionarissen werkzaam, dit is tevens het maximum voor de komende jaren.  
De effecten staan vermeld in het evaluatieverslag van 4 juli 2012 (BW12-0399) dat eveneens ter 
kennisname is geboden aan de raadscommissie MO. Verder wordt verwezen naar het 
Uitvoeringsprogramma Sport, Bewegen en Gezondheid 2013-2016, dat op 6 februari 2013 
(BW12-0739) ter kennisname is geboden aan de raadscommissie MO. Hierin staan de metingen 
met betrekking tot de Nederlandse Norm voor Gezond Bewegen ( beweegnorm).  
Effecten:  

- Meer sport en beweegprogramma‟s op VMBO scholen. Meting: in 2011 voldoet 66% van 
12-19 jarigen aan de beweegnorm).  

- Meer sport en beweegactiviteiten op de brede scholen en wekelijks in tenminste 7 wijken. 
Meting: in 2011 voldoet 74% van de 4-12 jarigen aan de beweegnorm.  

- Wekelijks een vaste activiteit in de Beweegvriendelijke Omgeving. Meting: in 2011 
voldoet 53% van de volwassenen in de leeftijd van 19-65 jaar aan de beweegnorm. In 
2009 voldoet 68% van de ouderen aan de beweegnorm.  

- De verwachting is dat de percentages van de hiervoor genoemde groepen met de inzet 
van de combinatiefunctionarissen eind 2016 met 4% zijn gestegen. Met de inzet van de 
combinatiefunctionarissen is het aanbod meer divers, van een betere kwaliteit en meer 
professioneel. 

De inzet van de combinatiefunctionarissen cultuur is opgenomen in het Cultuurbeleid 
Heerhugowaard 2013-2016 “De kracht van cultuur” (RB2012138).  
Effecten:  

- Meer divers, professioneel en meer kwaliteit van de culturele programma‟s op en rondom 
(brede) scholen gericht op verschillende kunstdisciplines. 

- Meer activiteiten gericht op lezen en taalontwikkeling. Voor de kwalitatieve meting van de 
activiteiten wordt een monitor ontwikkeld (in 2013/2014). 

- Dit leidt uiteindelijk tot een hogere culturele bagage van de jeugd. 
 
 
7. pag. 18: Wat wordt er bedoeld met het in het staatje bij 4 genoemde: “Voorgestelde”? 
 
Antwoord: 
Dekkingsmogelijkheden. Dit wordt nader toegelicht in paragraaf 4.4. Helaas is de tweede regel 
weggevallen. 
 
 
8. pag. 26: Wanneer is besloten dat het onderhoud van de Jachthaven in Broekhorn voor 
rekening van de gemeente Heerhugowaard komt? 
 
Antwoord: 
De jachthaven is een openbare voorziening; met het voorstel in de VJN 2013 besluit u dat het 
onderhoud voor rekening van de gemeente Heerhugowaard komt. In de VJN is eveneens 
aangegeven dat deze kosten op termijn gedekt worden door extra ozb en groei door de 
Broekhorn. 
 
 
9. pag. 26: In het staatje worden bedragen aangegeven voor de onderhoudskosten van de 
Jachthaven Broekhorn, verder in de voorjaarsnota wordt echter aangegeven dat dit voor 2014 en 
2015 nog niet nodig is omdat er voor de eerste 2 jaar een lastenverzwaring binnen de exploitatie 
is opgenomen (pag. 30). Waar zit de fout? 
 
Antwoord: 
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Er is hier geen sprake van een fout. Op pagina 26 kunt u in de tabel terugzien dat voor 2014 en 
2015 een lastenverzwaring is opgenomen van € 60.000. Deze komen ten laste van het 
begrotingsresultaat. Voor de jaren erna staat er een streepje, omdat het uitgangspunt is dat deze 
lasten dan door andere middelen worden gedekt. 
 
 
10.pag.28: Wat is de stand van zaken t.a.v. de plannen van Esdege Reigersdaal op de locatie 
Middenweg 2 -4? 
 
Antwoord: 
Door betrokken partijen wordt een plan voorbereid.  
 
 
11.pag.30: Het stuk over de ISD bevat een tegenstrijdigheid; Er wordt verklaard dat de 
opgestelde begroting van PWC niet haalbaar is omdat er geen rekening is gehouden met het feit 
dat er al zaken in gang zijn gezet om te bezuinigen. De laatste zin sluit echter met dat deze 
taakstelling bovenop de al ingerekende taakstelling kan worden verzilverd. Graag nadere uitleg? 
 
Antwoord: 
Het college deelt uw mening met betrekking tot de tegenstrijdigheid niet. In deze paragraaf is 
namelijk ook gesteld dat de gepresenteerde cijfers uitgaan van het slechtste scenario. Hoewel 
het college van mening is dat de (gepresenteerde) taakstelling te zwaar is heeft zij  toch de 
opdracht op zich genomen om de taakstelling te verzilveren, omdat de verwachting is dat de 
cijfers uiteindelijk meer reëel zullen uitpakken.   
 
 
12.pag.32: Het kabinet heeft besloten per jan 2013 de assurantiebelasting en schadeverzekering 
te verhogen van 9% naar 21%.  Als gevolg een nadelig effect van € 38.000. Krijgt de gemeente 
HHW daar hiervoor geen hoger uitkering van het Rijk? 
Het is nl. een gevolg van Rijksbeleid. 
 
Antwoord: 
Nee, want dit is één van de manieren waarop het Rijk zijn begroting sluitend probeert te krijgen. 
 
 
13.pag.33: Er wordt een bedrag ingerekend van € 17.500 voor communicatieactiviteiten rondom 
de verkiezingen. Waar wordt dit bedrag aan besteed? Waar werden deze kosten in het verleden 
(vorige gemeenteraadsverkiezingen) uit betaald? 
 
Antwoord: 
Hiervoor verwijst het college u naar uw eigen communicatieplan dat u heeft vastgesteld op 26 
februari 2013. In het verleden werden deze kosten betaald uit het beschikbare voorlichtings-
budget. U hebt er voor gekozen aan de invulling van dit budget een andere invulling te geven. 
 
 
14.pag.35: Weer worden wij geconfronteerd met tegenvallende resultaten m.b.t. een 
gemeenschappelijke regeling, de GGD. Hebben wij nog invloed op dit voorstel? 
 
Antwoord: 
Besluitvorming over de concept begroting 2014 vindt plaats in het Algemeen Bestuur van de 
GGD. Uw raad wordt een zienswijze hierover voorgelegd in de raad van 18 juni 2013. 
 
 
15.pag.45: Punt 1.7 Black-spot Zuidtangent- Beverlandseweg/Stationsplein verbeteren in 
verkeersveiligheid en doorstroming. Wordt dit kruispunt nog aangepakt voordat de ondertunneling 
van het spoor wordt gerealiseerd? Zo ja, wat is de investering? 
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Antwoord: 
De uitvoering van de aanpassing kruising Zuidtangent - Bevelandseweg/Stationsplein wordt dit 
jaar niet meer opgepakt. Afhankelijk van de uitkomst van de informatiebijeenkomst op maandag 
27 mei wordt bepaald of er überhaupt een aanpassing komt. Dit zal dan een tijdelijke uitvoering 
zijn in afwachting van de onderdoorgang. Het budget dat hiervoor beschikbaar is, is ca. 
€140.000. Hiervan is een deel onderhoud dat noodzakelijk is om de weg in stand te houden. De 
aanpassingen zullen op een zo sober mogelijke wijze worden uitgevoerd. 
 
 
16.Pag.56: Kort geleden is er een hangplek verwijdert naar aanleiding van overlast, heeft dit 
effect op ons beleid in de toekomst t.a.v. het inrichten van nieuwe hangplekken? 
 
Antwoord: 
Het verwijderen van de hangplek is een beslissing geweest die voor deze specifieke plek is 
gemaakt naar aanleiding van meerdere meldingen en omstandigheden. Er bestaat geen specifiek 
beleid op ''hangplekken''. In het speelruimtebeleidsplan is wel vastgesteld dat in een straal van 1 
km een plaats moet zijn voor de oudere jeugd, daarbij wordt niet specifiek gezegd wat dat is, dat 
kan ook een voetbalveld zijn. Iedere ''hangplek'' is tot noch toe individueel behandeld en dat zal in 
de toekomst nog steeds het geval zijn. 
 
 
17.pag.58: 2.10 er wordt aangegeven dat er tot april 4 stukjes openbaar groen zijn verkocht. Bij 
maximaal meewerken aan de verkoop van snippergroen vinden wij dit niet veel. Hoeveel is er nu 
in totaal verkocht en wat is de prognose voor 2013? 
 
Antwoord: 
De afgelopen jaren zijn de volgende opbrengsten gerealiseerd: 
 

Jaar Aantal Opbrengst 

2010 23 145.256 

2011 11 110.013 

2012 20 135.650 

2013 9 49.333 
 
De verkoop van de snippergroen is sterk afhankelijk van de vraag van burgers en bedrijven. Dit 
kan jaar op jaar sterk fluctueren. Begrote opbrengsten voor 2013 € 85.000. 
 
 
18.Pag.60: Wanneer kunnen wij een geactualiseerd Programma Duurzaamheid van de 
wethouder verwachten?  
 
Antwoord: 
De raad heeft het geactualiseerde programma Duurzaamheid vastgesteld in de raad van 26 juni 
2012 (RB2012057). 
 
 
19.Pag.70: Bij het tot brengen van een levendig Stadshart is het naar buitengericht zijn van 
Middenwaard als doelstelling geformuleerd. Aan de zijde van Boulevard zijn de winkels nog 
steeds naar binnen gericht. De gemeente heeft aangeven hier aandacht aan te besteden. Tot nu 
toe zien wij weinig resultaat. Wordt er nog actie ondernomen om deze doelstelling te halen? 
 
Antwoord: 
Hier is aandacht voor. In de gesprekken met de winkeliers, verhuurder en eigenaar is duidelijk dat 
men terughoudend is in het van beide kanten (vanuit de passage en vanaf het stadsterras) 
openstellen van de winkel i.v.m. veiligheid, oppervlakte, opslag e.d. Vanuit het oogpunt van 
beleving van het stadsterras is ontsluiting van die kant wel te prefereren. 
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20.Pag.70: Wat is de stand van zaken m.b.t. het Family Entertainmentcentrum?  
 
Antwoord: 
Er hebben zich inmiddels gegadigden gemeld; de procedure loopt. 
 
 
21.pag.72: 5.2 Het project om minimaal 5 medewerkers inzetbaar te laten zijn op meerdere 
vakgebieden is stop gezet. Wat is de oorzaak dat dit project is stop gezet? 
 
Antwoord: 
Het verbreden van de frontoffice-medewerkers als apart project is stopgezet. Gekozen is voor 
een meer geleidelijke benadering, waardoor toch het resultaat van breder inzetbare medewerkers 
wordt behaald. Als project is het gestopt, omdat er te weinig animo was onder de medewerkers 
om hier voortvarend mee aan de slag te gaan. Kortom het ambitieniveau sloot niet aan bij de 
medewerkers, dus wordt nu ingespeeld op natuurlijke momenten (bij ontstaan van vacatures) en 
op het enthousiasme van medewerkers (degene die wel wil, worden daarin ondersteund). 
 
 
22.Pag. 44: in het staatje worden 4 onderwerpen gespecificeerd terwijl er wordt aangegeven dat 
het er 5 moeten zijn? 
 
Antwoord: 
U hebt gelijk. Boven de tabel had moeten staan viertal in plaats van vijftal. 
 
 
Burgerbelang 
Pag 18. Refererend aan 2013 GB12-27 = nog te vullen taakstelling, BG12-28 effect sociale 
lasten. Daar wordt dit toch niet mee bedoeld? 
 
Antwoord: 
Jawel 
 
 
Pag 18, toelichting pagina 9 raadsbegroting 2013, waar dan? 
 
Antwoord: 
Excuses, dit moet natuurlijk zijn pagina 8 onder Mutaties ten opzichte van de Voorjaarsnota 2012. 
 
 
PAG 19 benchmark onderzoek op de formatie omgevingsvergunning. Een benchmark onderzoek 
naar wat? 
 
Antwoord: 
Naar de noodzakelijke (minimale) formatie van de afdeling omgevingsvergunningen op basis van 
het geprognosticeerde aanbod aan aanvragen. 
 
 
PAG 22 perspectief volgens begroting 2013 is per jaar 2.000 euro hoger dan in begroting 2013 
staat (pagina 7) waarom? 
 
Antwoord: 
In de door het college gebruikte raadsbegroting (die overigens ook op raad.heerhugowaard.nl 
staat) sluit het perspectief gewoon op elkaar aan. 
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PAG 26 kosten Hugohopper drukken? Waar zijn de bespaarkosten van de regio taxi te vinden? 
Als dit gedekt moet worden uit de WMO (ondanks besparingen) Welke garanties zijn er dan dat 
dit gaat blijven lukken? 
 
Antwoord: 
Deze maken onderdeel uit van structurele effecten uit de jaarstukken 2012 (opgenomen in 
paragraaf 4.2 Ontwikkelingen, onder a). 
 
 
PAG 27 zieke kastanjebomen, verhalen op leverancier, uiteindelijk slechts 9 jaar oud. Kan dat? 
 
Antwoord: 
De gemeente heeft toentertijd de assortimentskeuze bepaald. Op het moment dat het ontwerp 
werd gemaakt was er nog niets bekend over deze ziekte, ook niet tijdens de aanplant medio 
2000. Het is dan ook uitgesloten om de zieke bomen te kunnen verhalen op de leverancier.   
 
 
PAG 28, Kosten aan Middenwegweg 28/ is toch van PNR ontwikkeling? 
 
Antwoord: 
Het betreft het terrein Middenmoes (voormalige schoollocatie) dat eigendom is van gemeente. 
PRN is eigenaar van Middenweg 27 ertegenover.  
 
 
Pag 30 als 3 gemeentes tegen een indexatie hebben gestemd en het AB van de GGD niet, dan 
kan dit toch niet zomaar aan de betalers worden voorgelegd? Hoezo ook andere regelingen met 
deze indexatie? 
 
Antwoord: 
Kenmerk van besluitvorming in het algemeen bestuur van deze gemeenschappelijke regeling is 
dat de meerderheid van stemmen geldt (gewogen stemming). Dat betekent in dit concrete geval 
dat een meerderheidsbesluit is genomen. 
 
 
PAG 30 Dekking van de realisatie van de jachthaven vindt plaats binnen de grondexploitaties 
Broekhorn. Is hiervoor een door de raad goedgekeurd exploitatieopzet? 
 
Antwoord: 
Realisatie vindt plaats door Bouwfonds binnen hun grondexploitatie. Gemeente heeft hier geen 
actieve grondexploitatie.  
 
 
Pag 37 Vermeld staan hier de kosten riolering t.l.v. tarief/effect exploitatielasten voor 2014 t/m 
2017: € 160.000. Wat waren ingevolge de jaarrekening 2012 in 2012 de kosten van deze 
exploitatielasten? Met welk bedrag zal het tarief van de rioolheffing hierdoor verhoogd moeten 
voor zowel woningen als niet-woningen? 
 
Antwoord: 
Over de effecten van dit besluit is uitgebreid ingegaan in RB2013059 Herijking 
kostendekkingsplan gemeentelijk rioleringsplan 2011 – 2015 d.d. 23 april 2013. Zie de toelichting 
onder a. van dit voorstel. 
 
 
Waar staan elders in de Voorjaarsnota voor 2014 t/m 2017 de kapitaallasten ingerekend die ten 
laste komen van de algemene dienst als gevolg van de aanleg van rioleringen vanaf 2012? (Zie 
ook blz. 200 van de jaarstukken 2012.) 
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Mochten die kapitaallasten niet in de Voorjaarsnota 2013 zijn opgenomen, wat is de reden 
daarvoor? (Die vraag geldt vooral, omdat het voor de algemene dienst voordelige effect van 
€ 160.000 ten gunste van de exploitatielasten van de rioleringen, wel is verwerkt.) 
Mochten die kapitaallasten niet in de Voorjaarsnota 2013 zijn opgenomen, dan zullen wij tevens 
graag vernemen hoe groot voor respectievelijk 2014 t/m 2017 die lasten zullen zijn?  
Wat zou ter dekking van die bedragen de verhoging van het tarief rioolheffing voor respectievelijk 
2013 t/m 2017 (eigenlijk) moeten zijn?  
 
Antwoord: 
Deze lasten zijn niet in de Voorjaarsnota 2013 opgenomen, omdat het besluit van uw raad 
hierover op basis van RB2013059 Herijking kostendekkingsplan gemeentelijk rioleringsplan 2011 
– 2015 d.d. 23 april 2013 in overeenstemming met dit besluit in de begroting 2014 verwerkt zal 
worden. Hierover opnieuw besluiten in de Voorjaarsnota 2013 is niet noodzakelijk, omdat de 
kapitaallasten onderdeel uitmaken van de tariefberekening rioolheffing 2014 e.v. en geen effect 
hebben op het begrotingsresultaat van de gemeente. 
Voor de omvang van de kapitaallasten verwijst het college naar de onderliggende berekeningen 
bij RB2013059 die uw fractie eerder heeft ontvangen naar aanleidingen van door u gestelde 
vragen over genoemd raadsvoorstel. 
 
 
PAG 39 mbt kleine lastenstijging voor beheer vd openbare buitenruimtes rondom het RTIC, wat is 
klein, hoeveel geld gaat het om? 
 
Antwoord: 
In de voorlopige berekeningen is uitgegaan van € 15.000 op jaarbasis. 
 
 
PAG 44 u noemt 2 keer BG12-30 1

e
 dekking minimaal klopt met raadsbegroting 2013-05-14 2

e
 

effecten uren grondexploitaties klopt niet. 
 
Antwoord: 
Zie pagina 152 van de raadsbegroting 2013. Het betreft BG12-30 Dekking minimabeleid uit 
algemene reserve en BG12-31 Effect uren grondexploitatie en investeringen ten laste van de 
algemene reserve. Over beide onttrekkingen heeft uw raad besloten met het vaststellen van de 
raadsbegroting 2013. 
 
 
PAG 68 Gaarne ontvangen wij een overzicht van de kleinschalige ontmoetingsplekken die in 
kaart zijn gebracht. 
 
Antwoord: 
In het Integraal Huisvestingsplan Onderwijs, Welzijn en Kinderopvang (Raad 22-1-2013, 
RB2012070) zijn de volgende accommodaties, die niet als hoofdfunctie welzijn hebben, maar die 
wel ontmoeting faciliteren en daartoe ruimten ter beschikking hebben, benoemd: 
 

Gebied 1 
 Het Rondeel      Middenweg 541A 
 ‟t Dorpshuis      Middenweg 537-539A 
 ‟t Dorpshuis Veenhuizen    Kerkweg 30-30B 
 De St. Josephschool 
 Tennis- en Sporthal Noorderend   Zeldenruststraat 
 Pastorie RK-kerk Annaplein     Middenweg 541 
 Zorgboerderij Astresia      Veenhuizerweg 
 Bleeker       Middenweg 550 
 Sportcomplex De Vork     De Vork 9 

 
gebied 2 

 Buurthuis De Ezel     Fabritiuspark 20 
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 Ontmoetingsruimte in Woonwaard complex  van Duivenvoordestraat  50-52 
 De basisscholen in het gebied 
 Marokkaanse Moskee     van Teijlingenlaan 1-3 
 Turkse Islamitische Stichting Minar Sinan  Van Teijlingenlaan 1-3 
 De Vonder, Esdegee Reigersdaal   van Foreeststraat 35 
 Ontmoetingskerk     Middenweg 168 
 Pastorie Dyonisiuskerk     Middenweg 
 Esdege Reigersdaal     Krusemanlaan 88 
 Voormalige Don Bosco mavo    Bickerstraat 31  

 
gebied 3: 

 Jongerencentrum Kompleks    Beukenlaan 1A 
 De scholen, genoemd in paragraaf 3.3.2 
 Tennisvereniging Heerhugowaard   van Veenweg 100 
 Kinderboerderij De Bongelaar    van Veenweg 96 
 De Brink      Middenweg 168 
 Ruimte bij Woonwaard     Olmenlaan 2 
 De Waardergolf     Beukenlaan 
 Ontmoetingskerk     Middenweg 168 
 Pastorie Dyonisiuskerk     Middenweg 248 
 Sportpark De Kabel     Parklaan 3 

 
gebied 4: 

 Buurthuis De Deel     Jan Glijnisweg 43 
 Buurthuis De Link     Standerdmolen 8a 
 Buurthuis De Hoeksteen    Amatist 13 
 De basisscholen in het gebied 
 De Bibliotheek      Parelhof 1a 
 De Artotheek      Parelhof 1b 
 Cool       Coolplein 1 
 Ontmoetingsruimte in “De Weidevogels”  Flat Tjaarlingermeer 
 Trefpunt      Burgplantsoen 71 
 Heilige Familiekerk     Jan Glijnisweg 30 
 De Raatstede      Dolomiet 2 
 Stationswegkerk     Stationsweg 49 
 Leger des Heils     Spui 79 
 Ontmoetingsruimte Woonwaard   Spaarne 58b 
 KSV       Jan Glijnisweg 35a 

 
gebied 5: 

 Ontmoetingsruimte in Woongemeenschap De Vuurplaats Keizerfazant 46 
 De basisscholen in het gebied 
 Sporthal HHW-Zuid      H. Nordheimland 3 
 DOV        H. Nordheimland 5 
 Sportcomplex De Wending       Lotte Beesedijk 1 
 Skeef        Strand van Luna 3 
 Sportlagune       Oosttangent 4 
 Poldermuseum       Huygendijk 17   

 
 
PvdA 
Ad. K. HUGO-hopper HugoHopper   
Wordt er ook onderzoek gedaan naar optimalisatie inkomsten HugoHopper?     
P32  Ad. K. HUGO-hopper  De dekking hiervan wordt binnen de bestaande WMO- 
budgetten van het WMO uitvoeringsprogramma gevonden. Ziet eruit als ongewenste 
bezuiniging. Is dit juist? Zo ja, komt er geld bij uit het participatiebudget?  
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Antwoord: 
Het betreft hier geen ongewenste bezuiniging, maar (structurele) middelen die elk jaar op de 
WMO overblijft. Het college is van mening dat ook de HUGO-hopper onder een voorziening van 
de WMO kan worden gecategoriseerd en vindt daarom dat de structurele overschotten uit 
„andere‟ WMO budgetten hiervoor kunnen worden ingezet. Er komt geen geld uit het 
participatiebudget. 
 
 
P38  Om de financiering van de medewerkers bij Rataplan ook in de toekomst te kunnen 
blijven verantwoorden, is het nodig dat er met Rataplan andere afspraken gemaakt 
worden.  
Wat wordt bedoeld met actief werkzaam blijven? 
 
Antwoord: 
Hiermee wordt bedoeld dat de betrokken medewerkers met een WSW-indicatie niet terugvallen 
naar de wachtlijst, maar daadwerkelijk bij een werkgever (al dan niet WNK Bedrijven) blijven 
werken. 
 
2. Welke afspraken worden er bedoeld?  
 
Antwoord: 
Eerst is onderzoek nodig naar de volgende mogelijkheden: 
Medewerkers ontslaan waardoor ze terugvallen op WNK. De vrijgevallen werkplekken bij 
Rataplan benoemen als werkervaringsplaatsen voor mensen met een WWB-uitkering. 
De kosten dekken uit een nog te bepalen budget. 
Een vergoeding vragen aan de gebruikers van de gratis fietsenstallen. 
Daarna kunnen nieuwe afspraken gemaakt worden met Rataplan.  
 
 
P39    OZB RTIC   
1. Welke korting algemene uitkering wordt bedoeld? 2. Wat zijn de financiële gevolgen 
voor onze gemeente van vertraging van de aanvang van de bouw?    
 
Antwoord: 

1. Eén van de verdeelmaatstaven voor de berekening van de omvang van de algemene 
uitkering uit het gemeentefonds is de inkomstenmaatstaf. Dit is een kortingsmaatstaf. Op 
basis van de (WOZ) waarde van de woningen eigenaren, waarde niet woningen 
gebruikers en waarde niet woningen eigenaren wordt de algemene uitkering van een 
gemeente voor een bepaald bedrag gekort. Deze korting is dus afhankelijk van de WOZ 
waarde die binnen een gemeente aanwezig is. Deze korting heeft te maken met 
verschillen in belastingcapaciteit van gemeenten en is 1997 ingevoerd. 

2. Vertraging van de aanvang van de bouw heeft als consequentie dat de WOZ-waarde van 
het ziekenhuis in aanbouw per 1 januari van een jaar waarschijnlijk lager is, waardoor een 
lagere OZB aanslag kan worden opgelegd aan het ziekenhuis.  

 
 
 
P57  2.8   parkeernorm  
Wordt er gekeken naar de daadwerkelijke parkeerbehoeften? Zo ja, hoe wordt dat gedaan? 
Het moet niet zo zijn dat er nieuwe gelegenheden gecreëerd worden om parkeeroverlast 
elders weg te poetsen.  
 
Antwoord: 
In het algemeen voorziet de parkeernorm van 1,5 in de huidige parkeerbehoefte in de wijk. De 
parkeernorm wordt per herinrichting afgestemd met de bewoners. In nieuwe wijken zoals De 
Draai en de laatste plandelen van Stad van de Zon is 1,8 het uitgangspunt. 
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P65  Schuldmaatjes: per begin 2013 zijn 20 vrijwilligers actief. Het project is in de loop van 
2012 gaan lopen. In 2012 zijn 40 hulpvragen in behandeling genomen. Verwachting is dat 
in het eerste kwartaal rond de 15 bemiddelingen plaatsvinden.  
Is dit altijd te herleiden tot de slechtlopende economie?  
 
Antwoord: 
Er is zeker een verband tussen de slechtlopende economie en het aantal mensen dat zich meldt 
voor ondersteuning bij (dreigende) schulden. Er zijn ook mensen die om andere redenen in een 
schuldensituatie terecht komen. 
 
 
P67  4.6 Voorlopig is géén fysieke huisvesting noodzakelijk. I.o.m. Poldermuseum kan 
voor bepaalde activiteiten gebruik worden gemaakt van deze locatie. Vooralsnog 
genereren activiteiten géén opbrengsten die structureel zouden kunnen bijdragen aan 
exploitatie.  
Is er een kans dat er ooit wel opbrengsten komen?  
 
Antwoord: 
Het onderzoek dat nu uitgevoerd wordt met provinciale subsidie Herbestemming is gericht op de 
functieverbreding van het Poldermuseum. Naast de museale functie wordt onderzocht op welke 
wijze andere activiteiten ingepast kunnen worden. Voornamelijk wordt gekeken naar NME 
activiteiten en horeca. De horeca functie kan variëren in bandbreedte van hoofdfunctie 
ondersteunend tot aan een zelfstandig restaurant, met allerlei tussenliggende opties. Voor de 
opbrengstpotentie is het kunnen vinden van een ondernemer voorwaarde en is de omvang van 
de horecafunctie dan bepalend. De uitkomsten van het onderzoek zullen aan het eind van het 
jaar bekend zijn. 
 
 
P69  bruisend stadshart   
Hoe staat het met mevrouw Roovers en het terras van de Filosoof? 
 
Antwoord: 
De voorwaarden waarop aansluitend aan restaurant De Filosoof een terras door de gemeente 
kan worden aangelegd, zijn dezelfde als bij La Brocca. Inmiddels is het terras bij La Brocca 
geopend en is de verbouwing van het restaurant op basis van een overeenkomst tussen de 
gemeente en de eigenaar van La Brocca door laatstgenoemde gerealiseerd. Mevrouw Roovers 
heeft naar aanleiding van een gesprek met de projectwethouder het college een brief gestuurd 
waarin zij wat meer duidelijkheid over de randvoorwaarden vraagt en daarbij een alternatieve 
financiële afspraak voorstelt. De projectleider heeft een en ander over de randvoorwaarden in 
gesprek met mevrouw Roovers verduidelijkt. De alternatieve financiële afspraak die mevrouw 
Roovers in haar brief voorstelt, wordt in juni in het college behandeld. 
 
Een bruisend stadshart is een compleet stadshart. Ook voor invaliden. Is er een 
mogelijkheid om, in het kader van rolstoelvriendelijkheid Coolplein, een invalidentoilet te 
realiseren? Zo nee, kan dit afgesproken/besproken worden met de ondernemende 
partijen? 
 
Antwoord: 
In het Stadshart zijn op diverse belangrijke plekken invalidentoilets gerealiseerd. In Middenwaard 
zijn bij de nieuwbouw onder aan de roltrap bij Albert Heijn openbare toiletten, inclusief een 
invalidentoilet aangelegd. Daarnaast zijn in Cool en in het gemeentehuis invalidentoiletten 
aanwezig. Naast deze spreiding van invalidentoiletten dekken ook de openingstijden van de 
diverse gelegenheden het grootste deel van de dag. In enkele restaurants in het Stadshart en 
aan het Coolplein is in principe een invalidentoilet aanwezig. 
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P70 4.11    Impuls geven aan de jeugdparticipatie. In 2012 is daartoe een kader voor 
jeugdparticipatie opgesteld en aangeboden ter besluitvorming.  
Bent u het met ons eens dat er nog circa 350 dagen beschikbaar zijn voor de 
voorbereiding op de decentralisatie jeugdzorg? 2.Wat moet er in HHW nog gebeuren 
i.h.k.v. de decentralisatie en hoeveel bent u?  
 
Antwoord: 
Er moet veel gebeuren in korte tijd. We doen dit in regionaal verband. De zaken die aangepakt 
moeten worden staan beschreven in het regionale werkplan. Dit komt binnenkort in het college en 
gaat dan ook naar de commissie. Regionale werkgroepen zijn op dit moment met de uitvoering 
aan de slag. Onlangs heeft de staatssecretaris het landelijke transitieplan naar de Tweede Kamer 
verzonden. Hierin staat onder meer dat de gemeenten voor 31 oktober 2013 een regionaal 
transitie arrangement moeten opstellen waarin ook de zorgcontinuïteit worden geregeld. 
  
Zijn er in dit kader problemen? zo ja, hoe u lost deze op?    
 
Antwoord: 
Een probleem is de onduidelijkheid op landelijk niveau over het wettelijk kader, bestaande 
aanspraken en budgetten. Discussiepunt is bijvoorbeeld de mate van beleidsvrijheid van 
gemeenten. Deze is nodig om een stelselwijziging te realiseren en de bezuiniging te realiseren, 
maar tegelijkertijd wordt er druk uitgeoefend om de noodzakelijke vrijheid in te perken. We gaan 
door met de aanpak op basis van de huidige informatie en houden daarbij rekening met de 
planning die onlangs in het  landelijke transitiepan is vastgelegd. Er is lokaal en regionaal een 
programmastructuur voor de inhoudelijke en procesmatige aansturing. Hierin wordt tevens de 
samenhang met de andere decentralisaties gelegd/bewaakt. 
 
Wat wordt het transitiepad?  
 
Antwoord: 
Het regionaal werkplan en landelijke transitieplan geven hiervan een beeld. Deze gaan ter 

informatie naar de raadscommissie. 

   
P76 5.7  Deze moeten beter gaan aansluiten bij onze huidige cultuur.  
Hoe omschrijft u de huidige cultuur? 
 
Antwoord: 
Vernieuwend, praktisch en menselijk. 
  
 
CDA 
Kopje Leges en vergunningen (pag.18) 
Er staat op  pagina 19  
Op basis van de bouwaanvragen vooruitvloeiend uit de grondexploitaties en de overige 
aanvragen is een prognose opgesteld van de legesopbrengsten 2013 tot en met 2016.  
Duidelijk is dat de begrote legesopbrengsten op basis van kostendekkendheid niet  
gerealiseerd. De verwachte tekorten bedragen gemiddeld € 435.000.Hiervan was € 200.000 
al opgenomen in de taakstelling raadsbegroting 2013 en is  aanvullend (gemiddeld) € 
235.000 opgenomen als nieuwe beleidsintensivering  
Vraag(1) 
Als de bouw niet aantrekt is dan de kans dat dit tekort in de toekomst oploopt groot? De 
bouw ligt stil door de crisis, dus inkomsten uit leges zijn gering. 
 
Antwoord: 
Indien we niets aan de lastenkant en/of aan de batenkant doen zijn de legesopbrengsten niet 
kostendekkend. De tekorten die nu in de Voorjaarsnota 2013 zijn opgenomen zijn gebaseerd op 
de huidige prognoses van het aantal aanvragen in de komende jaren. Indien deze prognoses 
tegenvallen loopt dit tekort inderdaad verder op. 
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4.2 ontwikkelingen,  
pagina 24 betreffende „Decentralisaties‟. 
Vraag (2)  
Kan er concreter worden aangegeven wat de effecten van de decentralisaties van werk, AWBZ 
en jeugdzorg zouden kunnen zijn en binnen welke termijn verwachtingen en berekeningen 
kunnen worden tegemoet gezien? 
 
Antwoord: 
De gemeentefondscirculaire zal naar verwachting (van BZK) op 31 mei verschijnen. Het is nog 
afwachten wat de informatiewaarde dan zal zijn als het gaat om de effecten van de 
decentralisaties. De circulaire zal inzicht verschaffen over de middelen die de gemeente van het 
Rijk kan verwachten. Daarover kunnen wij na verschijnen waarschijnlijk vrij snel rapporteren. De 
omvang van de "lastenkant" is echter nog niet goed in beeld. Het rijk heeft hierover informatie 
toegezegd als het gaat om Jeugd. Ook werken we in regionaal verband aan het verbeteren van 
het zicht hierop. Landelijk doet op dit moment het CPB onderzoek naar de financiële risico's van 
de drie decentralisaties. Hierover wordt in juni een rapportage verwacht. Kortom, we verwachten 
in juni/juli meer zicht te hebben op baten en lasten. 
 
 
4.3 Beleidsintensiveringen  
pagina 26 betreffende:Ad. D Rentekosten. 
Vraag (3)Staan alle rentetarieven voor de komende jaren vast? Zo niet, waarom is niet in de 
stresstest opgenomen dat de rentelasten over een paar jaar hoger kunnen uitvallen? 
 
Antwoord: 
Waar het bij beleidsintensivering D om gaat is dat de rente, die tot en met 2011 nog aan de 
grondexploitaties mocht worden toegeschreven dat met ingang van 2012 niet meer mag. Dat 
komt omdat een aantal complexen niet meer als grondexploitatie mag worden behandeld, maar 
als materieel vast actief moet worden behandeld. De oorsprong hiervan ligt in de notitie van de 
commissie BBV van februari 2012. Voor materiële vaste activa gelden op grond van het BBV 
andere waarderingsvoorschriften.  
Het toeschrijven van de rente aan de grondexploitatie betekende een toename van de 
boekwaarde die op de activazijde van de balans staat. Het toerekenen van rente mag niet meer. 
Dus komt deze rente niet meer in de boekwaarde op de balans, maar als last in de exploitatie van 
de gemeente. 
 
 
pagina 27  
Ad. B. Kastanjeziekten - categorie OOO/ bestuurlijke wens 
Vraag (4) 
Zijn er nog meer plekken te verwachten waar een uitbraak van boomziekten de kop op kan 
steken? 
Zo ja, is het dan niet goedkoper om hier maatregelen voor te nemen bv door meer variatie 
in de aanplant? Wat zijn de verwachte kosten hiervan?  
 
Antwoord: 
In de commissievergadering Stadsbeheer van 5 juli 2012 heeft de Afdeling Wijkbeheer een 
presentatie gegeven over de actuele boomziekten. In deze presentatie is vermeld dat er 
meerdere boomziekten in Nederland en daarbuiten zijn die ook invloed op het bomenbestand van 
Heerhugowaard hebben en kunnen krijgen. In de toekomst moeten wij rekening houden met 
meer uitval door ziektes en plagen. Op dit moment is nog niet in te schatten wat de financiële 
consequenties voor de langere termijn zijn. Het risico van de boomziekten is onderdeel van onze 
paragraaf weerstandsvermogen. 
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 Wanneer de Zuidwijk- Huygenhoekring als voorbeeld wordt genomen, kan wel worden gesteld 
dat er aanmerkelijk hoge kosten gemoeid zijn met het vervangen van een boomstructuur bij 
ziekte.  
De monocultuur moeten we in de toekomst zien te voorkomen en daar wordt dan ook rekening 
mee gehouden. In het groenbeleidsplan visie 5: Duurzame inrichting wordt onder andere vermeld 
dat wij per wijk diverse soorten toepassen om kaalslag door bijvoorbeeld ziekten te voorkomen. 
 
 
4.3 Beleidsintensiveringen,  
pagina 29,betreffende  Ad.F Ontwikkelingsbedrijf NHN. 
Vraag(5) 
In hoeverre is een extra samenwerkingsverband wenselijk, nu er ook al samenwerking plaats 
vindt in verband met de drie D‟s? 
Hoe staat het met de HAL?  
 
Antwoord: 
De samenwerking in verband met de drie D‟s vindt plaats op het niveau van de regio Alkmaar. 
“De HAL” heeft op dit moment geen formele opdracht of taak. Het Ontwikkelingsbedrijf bundelt de 
(bestuurlijke en inhoudelijke) krachten op het schaalniveau van de drie regio‟s regio Alkmaar, 
Westfriesland en Kop van Noord-Holland op economisch gebied. Het ontwikkelingsbedrijf richt 
zich op andere inhoudelijke taakvelden dan de samenwerking op de 3 D‟s. 
 
 
pagina 30  
Ad. I. Loon- en prijscompensatie gemeenschappelijke regelingen  
Vraag(6) 
Houdt dit in dat ondanks eerdere afspraken HHW moet meebetalen aan het loslaten van de 
nullijn inzake de prijscompensatie bij de GGD? 
 
Antwoord: 
Ja dat klopt. Kenmerk van besluitvorming in het algemeen bestuur van deze gemeenschappelijke 
regeling is dat de meerderheid van stemmen geldt (gewogen stemming). Dat betekent in dit 
concrete geval dat een meerderheidsbesluit is genomen. 
 
 
pagina 31 
Ad. J. Intergemeentelijke sociale dienst (ISD)  
Vraag(7) 
Het CDA ziet wel graag dat de dienstverlening naar de burgers gewaarborgd blijft en dat 
men voor vragen in de eigen gemeente terecht kan als men persoonlijke gesprekken wil 
voeren. Is dit ook de bedoeling of moet men naar een centraal punt? 
 
Antwoord: 
Ongeacht de locatie van de ISD houdt iedere gemeente een informatie- en verwijsfunctie. Het 
samenwerkingsverband (ISD) kan de lokale loketten faciliteren, afhankelijk van de vraag van de 
specifieke gemeente (digitale dienstverlening, lokale spreekuren, spreekuren in de wijk, integrale 
intake). 
 
Vraag (8) 
Blijft er voor de cliënten die hiervoor in aanmerking komen binnen de gemeente een 
aanspreekpunt, zoals de mogelijkheid tot een spreekuur? 
 
Antwoord: 
Zie vorige vraag (vraag 7) 
 
 
pagina 31 
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4.3 Beleidsintensiveringen, betreffende „HUGO-hopper‟ 
Vraag (9) 
Wat wordt eraan gedaan om de HUGO-hopper beter te profileren onder de bevolking van 
Heerhugowaard, zodat ook doelgroepen die nu geen gebruik maken van de HUGO-hopper 
weten dat deze dienst ook voor hen bedoeld is. 
 
Antwoord: 
Het bestuur van de HugoHopper is primair verantwoordelijk om de HugoHopper verder te 
promoten en ook andere doelgroepen te bereiken. Door personele problemen is de promotie en 
PR achtergebleven, maar daar wordt dit jaar nadrukkelijk aan gewerkt. Concrete ideeën zijn er nu 
nog niet, maar gedacht kan worden aan promotieacties en/of tijdelijke kortingen. 
 
 
pagina 32, 
4.3 Beleidsintensiveringen, betreffende „Uitbreiding griffie‟. 
Vraag (10) 
Gaat deze uitbreiding om het aannemen van administratieve krachten of professionele krachten 
en wanneer zal de griffie concreet worden uitgebreid? 
 
Antwoord: 
Het gaat om professionele administratieve krachten ( griffiemedewerkers op mbo + niveau) en 
uitbreiding van de loco-griffier/ raadsadviseur functie ( Hbo + niveau). De uitbreiding is vanaf 1 
januari in de vorm van een pilot van kracht en zal per 1 juli 2013 - als de raad de voorjaarsnota 
heeft vastgesteld - officieel gerealiseerd worden. Dit alles is budgettair neutraal.    
 
 
Bijlagen pagina 51 en verder. 
Bijlage 1, programma 1 „Veiligheid.  
Vraag (11) 
Wat is de stand van zaken met betrekking tot de gevangenissen? 
  
Antwoord: 
Later dit jaar gaan de bezuinigingsvoorstellen van het ministerie van Veiligheid en Justitie, 
betreffende de bezuinigingen op het gevangeniswezen, naar de Tweede Kamer. De exacte 
planning is nog niet bekend. De voorstellen behelzen ingrijpende maatregelen: minder 
gevangenissen, de versobering van de detentieomstandigheden en het verdwijnen van 
penitentiaire programma‟s en re-integratieverlof ter voorbereiding op terugkeer naar de 
samenleving. 
 
 
Vraag (12) 
Wat is de stand van zaken met betrekking tot de eventuele komst van een 
gokautomatenhal? 
 
Antwoord: 
Er hebben zich inmiddels gegadigden gemeld; de procedure loopt. 
 
 
pagina 53  
1.4 onder wat hebben we bereikt Handhaving door gemeente van Dank- en horecawet 
Vraag (13) 
Dank ! en horeca wet. Dit moet volgens het CDA drank en horeca wet zijn. Al spreekt 
danken het CDA wel aan. 
 
Antwoord: 
Deze typefout is er (helaas) doorheen geslopen. 
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pagina 53  
Handhaving door gemeente van Drank- en horecawet. 
Vraag(14) 
Een lichte verhoging van de startleeftijd alcoholgebruik en alcoholgebruik bij 16 minners, 
minder tolerantie bij ouders. Zo staat in het stuk.  Zijn hier cijfers van? 
 
Antwoord: 
Ja. Er wordt gemonitord in het kader van het project Jeugd, alcohol en drugs 2012-2015. In de 
kadernotitie Volksgezondheid 2012 – 2016 (RB2012076) staat de trend weergegeven.  
 
 
1.6 Verbetering opkomsttijden  
Vraag(15) 
Blijft de kazerne van de brandweer na 2015 in Heerhugowaard gehandhaafd? 
 
Antwoord: 
Daarover heeft op dit moment nog geen besluitvorming plaatsgevonden. 
 
 
pagina 55  
Aanbrengen van energiezuinige verlichting 
Vraag(16) 
Dimbare verlichting is een goede zaak. Zijn hier structurele besparingen mee gemoeid? En 
zo ja kunt u een indicatie geven van de hoogte van deze besparing? 
 
Antwoord: 
Bij energie zuinige verlichting dient in eerste instantie te worden gedacht aan LED verlichting. 
Dimmen van de openbare verlichting wordt nu nog op kleine schaal toegepast. LED verlichting en 
dimapparatuur is duurder in aanschaf dan conventionele verlichting. Deze hogere aanschaf dient 
te worden gedekt door besparingen binnen het beheer en onderhoud en door lager 
energieverbruik. Zo is het in het beleidsplan opgenomen. Onder de streep is geen sprake van 
structurele besparingen.  
 
 
pagina 56  
2.6 Bij herinrichting van wijken meer aandacht voor trapveldjes en de kwaliteit verblijfs-, 
ontmoetings- en speelgebied 
Vraag(17) 
Er bereiken ons steeds meer geluiden dat er door het niet duidelijk aangeven van de 
losloopgebieden, steeds meer honden op de speelvelden los lopen met alle gevolgen van 
die. Er is veel verwarring. 
Is het mogelijk om  beter aan te geven waar het gebied eindigt en begint? 
En kan men de andere plekken via borden in de parken aangeven dat er een aanlijn plicht 
is.  
De burgers kijken niet op de site op het kaartje. Het regelmatig aandacht schenken in het 
Nieuwsblad is ook van belang. Kan hiervoor worden gezorgd? 
 
Antwoord: 
In het beheerplan Straatmeubilair dat op 10 januari 2013 ter inzage heeft gelegen in de 
commissie Stadsbeheer wordt vermeld dat het uitgangspunt is om zo weinig mogelijk meubilair 
en verkeersvoorzieningen te plaatsen om de rust in de openbare ruimte te waarborgen. Hierbij 
wordt wel aandacht besteed aan de verkeers- en sociale veiligheid. Aanvragen voor 
straatmeubilair en verkeersvoorzieningen worden behandeld met als uitgangspunt „nee tenzij…‟. 
Bij losloopgebieden wordt het begin en het einde van het losloopgebied aangegeven. In 
samenwerking met de boa's wordt bekeken waar eventuele aanvullingen nog nodig zijn. Op 
speelterreinen staat altijd een verbodsbordje voor honden, ook hierbij geldt voor grotere 
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speelvelden dat dit niet vol gezet wordt met paaltjes, maar sober en doelmatig wordt ingericht. 
Een speelterrein dat door de gemeente is aangewezen als speelterrein beschikt over zo'n bordje. 
Niet ieder grasveld dat wordt gebruikt om te spelen is een speelterrein.  
Aangezien in de gehele gemeente een aanlijnplicht geldt, zullen wij hier middels borden geen 
extra aandacht aan besteden. In het Stadsnieuws is het hondenbeleid een zeer regelmatig 
terugkerend onderwerp en dit zal zo blijven in de toekomst. 
 
 
pagina 63  
Ontwikkeling Hugo Oord e.o. 
Vraag (18) 
Wat is de toekomst van de bouwactiviteiten Hugo Oord na alle berichtgeving in het NHD . 
Wanneer wordt er gestart? 
Heeft het niet of later van start gaan financiële gevolgen voor de gemeente? 
 
Antwoord: 
Over het startmoment is op dit moment nog geen zekerheid te geven; ook niet over eventuele 
financiële gevolgen voor betrokken partijen. DPRS beraadt zich op aanpak en mogelijkheden.  
 
 
pagina 67  
Europese subsidie met betrekking tot Project Hugo-Oord (domotica, automatisering in 
huis) is niet toegekend. 
Vraag(19) 
Het niet toekennen van de Europese subsidie voor domotica, heeft dit nog gevolgen? 
Gaan we ondanks deze tegenvaller wel door met deze ontwikkeling? 
 
Antwoord: 
Nee, wij gaan door met domotica. 
 
 
pagina 67  
4.5 Gebiedsgericht werken 
Vraag(20) 
Hoever is men met het gebiedsgericht werken, het is erg stil hieromtrent. En worden hier 
nog kosten voor gemaakt. 
 
Antwoord: 
Het traject De Nieuwe Aanpak (DNA) is verlaten. Een (mogelijke) verdiepingsslag over het 
gebiedsgericht werken zal bezien worden in 't kader van de uitwerking van de kadernota Sociaal 
Domein. De rol van de wijkpanels zal hierbij uiteraard aandacht krijgen. Aan de uitwerking van de 
kadernota Sociaal Domein wordt vanuit het product Wijkgericht werken geen financiële bijdrage 
verstrekt. 
Overigens zijn er voor de wijkpanels geen financiële gevolgen. Op grond van het op 1 december 
2011 ondertekende convenant kunnen wijkpanels aanspraak maken op in de gemeentebegroting 
beschikbare wijk- en klusbudgetten. Besteding 2012: € 183.000. Prognose besteding: 2013 
€ 231.000. 
 
 
Groenlinks 
De fractie van Groenlinks heeft geen technische vragen gesteld. 
 
 
D66 
Pag. 14. Rechter kolom: Octopusproject: Wat is de conclusie van het college vanuit de evaluatie? 
 
Antwoord: 
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Uit de evaluatie zijn de volgende conclusies te trekken: 

 De samenwerking met de gemeente en scholen wordt als goed bestempeld waarbij de 
gemeente openstaat voor suggesties; 

 Het Octopusplan is een goed en sterk concept; 

 Het doorlopen van de stappen via de website van het bureau SOAB is traag en tijdrovend. 
Hier zou een verbetering van met name hun website zeer wenselijk dan wel noodzakelijk zijn; 

 Het Octopusplan is een goede kapstok gebleken om een aantal knelpunten succesvol op te 
lossen met toepassing van traditionele verkeerskundige maatregelen; 

 Het Octopus straatmeubilair heeft naar mening van de ondervraagden weinig toegevoegde 
waarde; 

 Voor de voortgang en slagvaardigheid van het traject is het blijvend noodzakelijk om een 
budget te hebben 

 zodat vooruitlopend kleinere aanpassingen dan wel naderhand nog aanpassingen gedaan 
kunnen worden. Op die manier is het voor werkgroepleden eenvoudiger enthousiast te blijven 
en andere (ouders) te motiveren voor wat betreft aangepast gedrag. 

 Met het oog op verbeteringen dient uiterlijk een jaar na afronding een evaluatie plaats te 
vinden e.e.a. conform de voorgestelde werkwijze in het Heerhugowaards 
Verkeersveiligheidsplan; 

 Parkerende auto's blijven bij twee locaties (Familieschool en Fonkelsteen/Zonnewijzer) een 
(groot) 

 probleem, daarnaast blijft er een te kort aan fietsenstallingen bij bijna alle locaties. Bij 
uitbreiding hiervan verwacht men dat auto gebruik verder af zou kunnen nemen.  

 
Het college heeft op 12 februari 2013 (BW13-0040) besloten om, gelet op de positieve ervaringen 
zowel m.b.t. de veiligheid van het kind als het verkeer, door te gaan met de uitvoering van het 
Octopusplan en de evaluatie ervan ter inzage te leggen voor de leden van de commissie 
Stadsbeheer (Commissie Stadsbeheer 7 maart 2013). 
 
 
Pag. 16. Rechter kolom: Strategisch Personeelsplan: Dit is een plan tot 2014. Moet er in 2013 
geen eerste aanzet gegeven worden voor een nieuw plan? 
 
Antwoord: 
Inderdaad, dit zal na de zomer opgepakt worden. 
 
 
Pag. 19. Wanneer denkt het college dat de benchmark over de omgevingsvergunning is 
afgerond? 
 
Antwoord: 
In het 4

e
 kwartaal 2013. 

 
 
Pag. 27. Veiligheidshuis: De gemeente betaalt 50% in de kosten. Dit is € 0,40 per inwoner. Als de 
kosten stijgen wordt er dan meer gevraagd van de inwoners? 
 
Antwoord: 
In principe is de begroting voor het veiligheidshuis kaderstellend en is de cofinanciering het 
maximale bedrag. De begroting wordt vastgesteld door de Algemeen Bestuur van de 
Veiligheidsregio Noord-Holland Noord. 
 
 
pag. 38 Wat betekent de afkorting RPA? 
 
Antwoord: 
Regionaal Platform Arbeidsmarktbeleid 
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Pag. 43. Rechter kolom: Dotatie van € 3,6 milj. Resterend saldo € 0,6 milj. Dit is te begrijpen 
maar hoe kom je dan bij € 0,1 milj. Is hier soms een zin niet weergegeven? Anders graag uitleg. 
 
Antwoord: 
In de Voorjaarsnota 2009 is een dotatie gedaan aan de reserve Beheer en sociale structuur van 
€ 3,6 mln. ten laste van de algemene reserve onder de strikte voorwaarde dat die algemene 
reserve zou worden aangezuiverd uit toekomstige winsten uit grondexploitaties. In 2009 is € 1,1 
mln. in 2010 € 1,8 mln. en in 2011 € 0,6 mln. toegevoegd aan de algemene reserve afkomstig uit 
winsten van grondexploitaties. Bij elkaar is dit € 3,5 mln dat inmiddels weer aan de algemene 
reserve is toegevoegd. Per saldo resteert dus nog € 0,1 mln. 
 
 
Pag. 44. We missen in de tabel de vijfde reserve. Moet aangevuld worden met: Citymarketing Zie 
ook reservekeeper pag.15. 
 
Antwoord: 
Nee, boven de tabel moet staan een viertal reserves. Over de vijfde reserve (Citymarkerting) 
vindt weliswaar wel een heroverweging plaats, maar het saldo hiervan wordt niet toegevoegd aan 
de algemene reserve. 
 
 
Pag. 53. Punt 1.4. Inzet Boa‟s. Wat u beoogt vraagt meer inzet, en vraagt dan meer financiële 
middelen. Waaruit denkt het college dit te financieren? 
 
Antwoord: 
De door u veronderstelde financiële effecten zijn ons op dit moment niet bekend.  
 
 
VSP 
Programma 1 Veiligheid  
pag.14 Voor 2014 zijn de volgende ...... 
Vooral ouderen lijden onder kleine criminaliteit, waarom is dat geen activiteit? 
 
Antwoord: 
Omdat hier de activiteiten voor 2014 zijn opgenomen die voortvloeien uit het coalitieakkoord 2010 
– 2014. 

 

Programma 2 Stedelijk beheer 
pag.15 Voor 2014..... 
Hoe krijgen we meer grip op plastic afval? 
 
Antwoord: 
Het beleid en visie op het gebied van betere afvalscheiding, het terugdringen van afval en 
hergebruik van grondstoffen is opgenomen in het grondstoffenbeleidsplan 2013 - 2016 (ter 
vaststelling in de raad van mei 2013). Voor het plastic afval (kunststofverpakkingen) is de 
voorgestelde actie om een pilot uit te voeren voor het aan huis inzamelen met de daarbij 
behorende voorlichting. De verwachting is dat hierbij meer kilo's kunststofverpakkingen worden 
ingezameld en minder kunststofverpakkingen in de grijze container (restafval) worden gestopt. 
 
 
Programma 3 Stedelijke voorzieningen en duurzame leefomgeving 
pag.15 Voor 2014...... 
Waarom wordt bij stadsvervoer niet de naam HugoHopper gebruikt? 
 
Antwoord: 
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Omdat hier de activiteiten voor 2014 zijn opgenomen die voortvloeien uit het coalitieakkoord 2010 
– 2014. Daarbij is de terminologie uit het coalitieakkoord gebruikt. 
 
 
Programma 4 Sociale samenhang 
pag.16 Voor 2014... 
Eerste punt.Waarom ontbreken naast ROC‟s, de VMBO‟s en de MBO‟s, ook die moeten 
stageplekken hebben? 
 
Antwoord: 
Omdat hier de activiteiten voor 2014 zijn opgenomen die voortvloeien uit het coalitieakkoord 2010 
– 2014. Daarbij is de terminologie uit het coalitieakkoord gebruikt. 
 
 
pag.19 Wanneer wordt de uitslag van de benchmark formatie omgevingsvergunningen verwacht? 
 
Antwoord: 
In het 4

e
 kwartaal 2013. 

 
 
pag. 27 Kastanjeziekten.Klopt het, dat deze ziekte ook geldt voor de Middenweg en de 
Stationweg? 
 
Antwoord: 
Het klopt dat de kastanjes aan de Middenweg en Stationsweg ook ziek zijn. De bomen worden in 
de gaten gehouden. Bomen die door de ziekte afsterven worden verwijderd. De ziekte is 
onvoorspelbaar en kan soms binnen relatief korte periode van bijvoorbeeld een jaar tot sterfte 
leiden. Er is op dit moment geen medicijn beschikbaar om de ziekte te bestrijden. Nagenoeg alle 
kastanje soorten in heel Nederland en in Europa zijn ziek. 
 
 
pag. 29 Ontwikkelingsbedrijf. Voor een succesvolle doorstart lijkt ons een minimale eis, dat nog 
steeds aarzelende regio gemeenten nu eindelijk eens een keuze maken met wie ze verder willen 
samenwerken/fuseren. Deelt het college deze visie? 
 
Antwoord: 
Een samenwerking in het Ontwikkelingsbedrijf Noord-Holland Noord is niet direct afhankelijk van 
de omvang of schaal van deelnemende gemeenten; wel is van belang dat de regio als geheel 
(als samenstel van meerdere gemeenten, groter of kleiner, gefuseerd of niet gefuseerd) zich naar 
buiten presenteert om m.n. de economische kracht in het gebied te versterken. 
 
 
pag. 30 Exploitatie jachthaven. Zit binnen het genoemde budget ook de kosten, opbrengsten 
liggelden en de havenmeester? 
 
Antwoord: 
Dat klopt. 
 

 
pag. 38 Fietsenstalling stadshart. Draagt Middenwaard bij aan de financiering van de stalling? 
 
Antwoord: 
Op dit moment niet. 
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Deelname RPA. Wat betekent deze afkorting? 
 
Antwoord: 
Regionaal Platform Arbeidsmarktbeleid 

 
 
pag.39 Wanneer wordt de aanvraag van de omgevingsvergunning verwacht? 
 
Antwoord: 
De aanvraag omgevingsvergunning is medio mei 2103 ingediend. 

 
 
pag. 53  1.4 Wat is het voordeel van verbreding van de taak van de Boa‟s ten opzichte van een 
regionaal serviceteam? 

 
Antwoord: 
Dit heeft te maken met het eventueel vervangen van de inhuur van de Mobiele Surveillance door 
BOA's uit een regionale pool, m.n. uit Alkmaar. Gesprekken hierover zijn gaande. 

 
 
pag. 59  3.1 Het plan Hugo Oord gaat dit nu helemaal op de lange baan, nu de aannemer ook is 
weggevallen? 
 
Antwoord: 
Voor het plan Hugo Oord van DPRS is/was nog geen aannemer ingeschakeld. U doelt op het 
plan van Woonwaard aan het Gerard Douplantsoen, waarvoor de door u bedoelde aannemer in 
beeld was. Wat de gevolgen zijn van het wegvallen van de aannemer is op dit moment nog niet 
bekend, maar dit staat los van de mogelijke voortgang van Hugo Oord. 

 
 
 3.2 Hugo Hopper. In Nederland zijn er inclusief de Hugo Hopper 154 soortgelijke verenigingen 
(BNR radio). Zijn er gegevens van anderen verenigingen ingewonnen? 
  
Antwoord: 
Toen de HugoHopper in 2009 werd opgezet en in 2010 startte is natuurlijk informatie bij andere 
organisaties en verenigingen ingewonnen. Verder heeft het bestuur van de HugoHopper ook 
contacten. In kader van het opzetten en uitbreiden van vervoer op afroep zal opnieuw bij andere 
verenigingen (die al meer ervaring hebben) contact worden opgenomen. 

 
 
 pag. 60  3.5 Brandweer. Bij een nieuwe indeling van de brandweer regio‟s kan het zijn, dat het 
gebouw een andere eigenaar krijgt. Waarom dan nu een onderzoek naar zonnepanelen? 
 
Antwoord: 
Daarover heeft op dit moment nog geen besluitvorming plaatsgevonden. 
Vanwege het lopende traject doen we voorlopig geen onderzoek naar zonnepanelen op/aan de 
brandweerkazerne.  
 
 
Trots 
Blz 4. geactualiseerd perspectief.  
Het verschil in de begroting bedraagt volgens onze berekening 1,5 miljoen, hoe denkt het college 
dit op te lossen? 
 
Antwoord: 
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Het is het college niet helemaal duidelijk waar het verschil in de begroting van € 1,5 mln. volgens 
uw berekeningen vandaan komt. Het college deelt met u de mening dat het meerjarenperspectief 
vanaf 2015 niet meer sluitend is. De tekorten bedragen volgens de voorliggende Voorjaarsnota 
voor 2015 € 0,9 mln., voor 2016 € 0,3 mln en voor 2017 € 0,4 mln. Over de wijze waarop het 
college dit tekort, samen met de raad, gaat oplossen is toegelicht op bladzijde 5 (en is door u in 
de volgende vraag geciteerd). 
 
 
Blz 5. Om het perspectief meerjarig sluitend te laten zijn bereiden wij een set met maatregelen 
voor. Hiervoor zijn verschillende acties in gang gezet. De uitkomsten van deze acties („een 
boekje‟) presenteren wij aan de nieuwe raad als overdrachtsdocument na de verkiezingen van 
maart 2014. 
Omdat wij verantwoordelijk zijn voor deze raadsperiode kan dit "boekje" dan niet eerder verstrekt 
worden? 
 
Antwoord: 
Het college is van mening dat dit boekje aan de nieuwe raad meegegeven moet worden. Het 
perspectief voor 2014, de verantwoordelijkheid van deze raad, is sluitend. Door in te stemmen 
met het proces om te komen met een boekje met maatregelen om ook in de nieuwe raadsperiode 
een sluitend perspectief te kunnen bewerkstelligen neemt de raad daarmee ook 
verantwoordelijkheid voor de nieuwe raadsperiode.  
Inhoudelijke besluitvorming over maatregelen heeft niet de voorkeur, omdat deze niet de 
instemming van de nieuwe raad hoeven te hebben en daarmee ongewenste neveneffecten in 
beleid tot gevolg kunnen hebben (zoals we de afgelopen maanden ook bij besluitvorming door 
het Rijk hebben gezien, denk aan de invoering van de wet Werken naar Vermogen waarvoor 
gemeenten acties in gang hadden gezet die vervolgens weer konden worden teruggedraaid).  
 
 
Blz 15. Heerhugowaard als fietsstad. In nieuwe wijken wordt daarom extra gelet op goede fiets- 
en loopverbindingen 
Door de bezuiniging in de grexen zijn nieuwe fiets en wandelpaden wegbezuinigd, hoe moeten 
wij dit nu interpreteren? 
 
Antwoord: 
U vergist zich. Er zijn geen nieuwe fiets en wandelpaden wegbezuinigd. Er is alleen voor gekozen 
om deze opnieuw te bestraten (wat goedkoper is en kan uit bestaande onderhoudsbudgetten) in 
plaats van deze te asfalteren. 
 
 
Blz 16. Om bij jeugd sport en cultuur te stimuleren zullen combinatiefunctionarissen worden 
ingezet. 
Worden hiervoor extra personen ingezet? 
 
Antwoord: 
Nee, de inzet blijft staan op maximaal 8 fte combinatiefunctionarissen. De eerste 
combinatiefunctionaris is in 2009 aangesteld en de volgende combinatiefunctionarissen 
respectievelijk in 2011, 2012 en 2013. In totaal zijn nu (2013) 8 fte combinatiefunctionarissen in 
dienst bij Sportservice Heerhugowaard, Bibliotheek Kennemerwaard en Cool kunst en cultuur. Dit 
is tevens het maximum aan fte‟s voor de komende jaren. 
 
 
Blz 20. Op basis van een analyse van de in de raadsbegroting 2013 opgenomen openstaande 
stelposten is gebleken dat geen beroep meer zal worden gedaan op restantsaldi van stelposten 
20 uit oude jaren. Het gaat hierbij om een bedrag van € 19.500. Dit bedrag kan worden ingezet 
als oplossing voor de resterende taakstelling.  
Kunt u uitleggen welke dat zijn? Zijn er nog meer van deze overige stel posten? 
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Antwoord: 
Het betreft hier gedeeltes van stelposten die zijn overgebleven nadat deze zijn toegekend, zijnde 
€ 1.500 uit 2009 (brandweer), € 8.000 uit 2013 (dienstverlening) en € 10.000 (uit 2009) ten 
behoeve van de uitvoering regeling woon-werkverkeer. 
Indien er meer van dit soort posten waren dan waren deze natuurlijk in het overzicht opgenomen. 
 
 
Blz 30. Voor de exploitatie van de haven is nog geen budget beschikbaar. De jaarlijkse kosten 
bedragen ca. € 50.000 - € 70.000 op jaarbasis. 
Staan hier tegenover geen inkomsten uit ligplaatsen? Of eventueel inkomsten van een  exploitant 
die de jachthaven gaat runnen? 
 
Antwoord: 
Het betreft hier de netto-lasten (dus lasten minus baten). 
 
 
Blz 35. GGD.  
In de commissie MO is besproken dat de frictie kosten binnen drie jaar opgelost zouden zijn, 
afstoten van panden en afvloeiing van personeel, zijn deze kosten nu onderhand niet op nihil 
geëindigd? 
 
Antwoord: 
Nee, zie de toelichting op pagina 35 van de Voorjaarsnota 2013. 
 
 
Blz 40. stel posten onderuitputting financieringslasten, is dit niet het vooruitschuiven van het 
probleem naar de toekomst als bijvoorbeeld de werken aan vervanging toe zijn en hoe gaan we 
dat in de toekomst veilig stellen? 
 
Antwoord: 
Zoals het college op pagina 40 van de Voorjaarsnota heeft toegelicht gaat het hier om 
financieringslasten die wel in de begroting 2014 e.v. zijn opgenomen en die betrekking hebben op 
vervanging van projecten die een relatie hebben met de reserve grote projecten (gemeentehuis, 
zwembad, brandweerkazerne, theater), maar waarvan de eerst komende periode vervanging niet 
noodzakelijk is en om die reden tijdelijk als dekking wordt ingezet in het meerjarenperspectief.  
 
 
Blz 44. In de reservekeeper 2013 is in hoofdstuk 4 voor een vijftal reserves een heroverweging 
opgenomen. Het betreft: 
713103 Kinderopvang 22 
713717 Alcohol en jeugd 28 
713720 Afbouwregeling DSV subsidies 116 
713158 WMO 37 
Er staan er slecht vier, wat is de vijfde? 
 
Antwoord: 
U heeft gelijk. Boven de tabel had moeten staan viertal in plaats van vijftal. 
 
 
Blz 48. Voor het jaar 2013 geldt een nullijn voor ambtenaren zoals vastgelegd in het 
regeerakkoord. De verwachting is dat dit ook in 2014 het geval zal zijn. Om die reden wordt 
voorgesteld geen loonindexatie in de begroting 2014 toe te passen. Door het sociaal akkoord van 
de werkgevers zijn salaris verhogingen niet uitgesloten, is het daarom niet handiger om hiervoor 
toch een bedrag op te nemen? 
 
Antwoord: 
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Als er al een loonsverhoging voor de ambtenaren wordt afgesproken betreft het hier extra lasten 
binnen de bedrijfsvoeringsbudgetten die ook binnen de beschikbare bedrijfsvoeringsbudgetten 
moeten worden opgevangen zolang als het Rijk daar geen compensatie tegenover stelt. 
 
 
Christenunie 
Pag. 7 
Kunt u toelichten hoe het komt dat de gemeente is gedaald in de lijst van lagere woonlasten 
terwijl de garantstellingsprovisie van de HVC niet langer wordt opgenomen in de 
afvalstoffenheffing 
 
Antwoord: 
In de Voorjaarsnota 2012 (zie pagina 31 van dat document) is opgenomen dat de 
garantstellingsprovisie die de gemeente jaarlijks van de HVC ontvangt voor het feit dat zij garant 
staat voor leningen van de HVC niet langer opneemt in het tarief afvalstoffenheffing, maar ten 
gunste van de gemeentelijke exploitatie brengt.  
De reden van dit besluit is gelegen dat het hier eigenlijk een financieringsbate betreft. 
Consequentie van dit besluit is dat de kosten op basis waarvan de afvalstoffenheffing wordt 
berekend toenemen en het tarief dus omhoog is gegaan. 
 
 
Pag. 11 
Zoveel mogelijk ontzien van de minst daadkrachtige…..  
In plaats van "daadkrachtige", wordt waarschijnlijk "draagkrachtige " inwoners bedoeld 
 
Antwoord: 
U heeft helemaal gelijk. 
 
 
Pag. 14  
Hoe staat het met de voorbereiding om de brandweer te regionaliseren? 
 
Antwoord: 
Deze voorbereidingen zijn in volle gang. Zo zijn er procesafspraken gemaakt om op papier de 
regionalisering rond te hebben voor de datum 1 januari 2014. Dan is de wettelijke opdracht om 
geregionaliseerd te zijn. Vanaf deze datum is het personeel echter nog niet in dienst van de 
regio, maar vindt al wel de aansturing plaats. Begin juli zal het Algemeen Bestuur van de 
Veiligheidsregio een besluit nemen over het dekkingsplan.  
In de raadsvergadering van 18 juni wordt de raad gevraagd een standpunt in te nemen t.a.v. de 
begroting 2014, de jaarrekening 2012 en de ontwikkelingen zoals beschreven in deze 
jaarstukken.  
 
 
Pag. 15  
Hoe staat het met de afvalscheiding van instellingen, bv van de Raetstede, de Horst, Hugo oord? 
 Wordt het afval nog steeds in één container gegooid? 
 
Antwoord: 
Het afvalbeleid van instelling ligt buiten de directe verantwoordelijkheid van de gemeente. Wij 
hebben daarom geen zicht op het afvalbeleid van instellingen. Het afval van de instellingen 
(bedrijfsafval) wordt niet door gemeente ingezameld. De gemeente, als organisatie, heeft wel een 
voorbeeldfunctie en daarom wordt zoveel mogelijk gescheiden ingezameld. 
 
 
Pag. 15  
Worden er nog woningen omgebouwd tot woningen voor senioren? 
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Antwoord: 
Er zijn ons op dit moment geen specifieke “ombouwplannen” bekend. Op het Stationsplein is 
Forum 2 omgebouwd tot zorgcomplex. In principe worden nieuw woningen levensloopbestendig 
gebouwd, dus ook toegankelijk en geschikt voor senioren. 
 
 
Pag.16 
Voor 2014 is het de bedoeling om samen met ROC en het bedrijfsleven te zorgen voor voldoende 
stageplekken. 
We hebben begrepen dat het ROC grote moeite heeft om stageplekken te vinden vanwege de 
teruglopende economie (failliete bouwbedrijven ed.) 
Op welke manier denkt u stageplekken te vinden? Ziet u hier een probleem komen? 
 
Antwoord: 
In 2012 heeft de gemeente Heerhugowaard als werkgever 52 stageplekken gerealiseerd. Voor 
2014 worden er geen problemen verwacht. 
 
 
Pag. 27  
Hoe denkt het college dit te doen, in natura? 
Wat moeten we ons hierbij voorstellen? 
 
Antwoord: 
Door inzet van bijvoorbeeld personele capaciteit. 
 
 
Pag. 32 
Nog een vraag of de WMO gelden het tekort in zijn geheel moeten opvangen, of is het een idee 
om meer te gaan rekenen met percentages met betrekking tot het percentage inwoners die de 
Hugohopper gebruiken vanwege hun beperking? 
 
Antwoord: 
Vooralsnog zal het tekort van de HugoHopper binnen de Wmo-budgetten opgevangen worden, 
waarbij de HugoHopper en de gemeente er alles aan doen om dit tekort zo laag mogelijk te 
houden. Het werken met percentages is lastig, omdat de HugoHopper voor iedereen te gebruiken 
valt en niet wordt geregistreerd of men de HugoHopper gebruikt vanwege een beperking.  
 
 
Pag.38 
Is het niet prematuur om de dekking voor de financiering van de medewerkers van Rataplan 
vanaf 2015 te laten vrijvallen, daar er nog geen oplossing is gevonden voor een andere vorm van 
financiering?  
Welke drie mogelijkheden worden in 2013 verkend om de fietsenstalling betaalbaar te houden? 
 
Antwoord: 
Het onderzoek richt zich op de volgende mogelijkheden: 
Medewerkers ontslaan waardoor ze terugvallen op WNK. De vrijgevallen werkplekken bij 
Rataplan benoemen als werkervaringsplaatsen voor mensen met een WWB-uitkering. 
De kosten dekken uit een budget van cluster stadsbeheer. 
Een vergoeding vragen aan de gebruikers van de gratis fietsenstallen. 
Daarna kunnen nieuwe afspraken gemaakt worden met Rataplan.  
 
 
Pag. 52 
1.1. Zijn er geen criminele groepen meer? 
 
Antwoord: 
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Heerhugowaard heeft de afgelopen jaren geen criminele groepen gekend. Sinds een paar 
maanden is wel een groep in beeld, met jongeren uit omliggende gemeenten, met jongeren die 
zich schuldig maken aan criminele activiteiten. Onder regie van de gemeente is een integrale 
aanpak volop gaande.  
 
 
Pag.53 
1.5. Zijn er extra acties ingezet om toch het beoogde resultaat te halen? 
Zijn er plannen om te voorkomen dat steeds jongere kinderen alcohol gaan gebruiken en is er 
een plan om invloed te krijgen op de mindere tolerantie bij ouders? 
 
Antwoord: 
Voor de extra acties verwijzen wij naar de kadernotitie Jeugd, Alcohol en Drugs 2012-2015 
(onderdeel van kadernota Volksgezondheid 2012- 2016 RB2012076). In Heerhugowaard zetten 
we in op intolerantie m.b.t. alcohol en jeugd door handhaving van de APV op alcohol en overlast 
(repressief) en preventief door de inzet van mobiele surveillance door het aanspreken van 
jongeren met alcohol in bezit. Verder worden ouders aangeschreven als hun kind door de politie 
wordt aangetroffen met alcohol.  
Wat betreft de effecten van de maatregelen zien we een lichte verbetering van intolerantie bij 
ouders, maar het vraagt een lange adem.  
 
 
Pag.56  
2.5 In de raadsvergadering van oktober 2012 hebben we als fractie aandacht gevraagd voor het 
grote vochtprobleem in de Rivierenwijk. Wordt in 2015 het vochtprobleem structureel aangepakt? 
(In samenwerking met Woonwaard) 
Zo ja, welke maatregelen worden hiertoe genomen? 
 
Antwoord: 
Het vochtprobleem zoals die in de motie van 16 oktober 2012 wordt omschreven is in 
samenwerking met alle belanghebbenden onder de loep genomen. De gemeente, Woonwaard en 
het wijkpanel Rivierenwijk hebben samen een werkwijze gedefinieerd. In eerste instantie is er 
meer duidelijkheid gegeven over de verdeling van verantwoordelijkheden voor vochtproblematiek 
over de gemeente en de particulieren. Zoals het vastgesteld is in het GRP, is de gemeente 
verantwoordelijkheid voor afwateren (hemel- en grondwater) van de openbare buitenruimte. De 
kaveleigenaar draagt zorg voor de afwatering van het eigen perceel zoals de woningeigenaar ook 
verantwoordelijk is voor de bouwkundige staat van de woning. Voor het op kortere termijn 
verhelpen van de problemen zijn aanbevelingen gedefinieerd.  
In de veronderstelling dat het vochtprobleem mede door grondwaterstand ontstaat, is gekeken 
naar de grondwaterproblematiek. In de Rivierenwijk zijn in 2012 extra grondwatermeetpunten 
geplaatst. In 2013 wordt een grondwaterrekenmodel ontwikkeld om meer inzicht te krijgen in de 
grondwaterproblematiek. Op basis daarvan volgt het onderzoek naar de benodigde maatregelen. 
Voor vlek F worden die maatregelen in 2014 uitgewerkt zo dat de uitvoering daarvan in 2015 
wordt gestart (voor vlek G in 2016 en 2017) 
 
 
Pag.58 
2.11 Is het plan om in 2014 meer werk aan WNK te gunnen als WNK de hoeveelheid werk 
aankan? 
 
Antwoord: 
Binnen de huidige overeenkomst met WNK ''Onkruidbestrijding groen'' is in 2014 nog een tweede 
(en laatste) verlenging van de werkzaamheden mogelijk. Bij goed functioneren en in 
overeenstemming met beide partijen kunnen de werkzaamheden in 2014 nogmaals aan het WNK 
worden gegund. 
Wij voorzien op dit moment niet dat er nog méér werk kan worden gegund aan het WNK dan dit 
jaar het geval is geweest.  
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Pag.59 
3.1. Is het College bereid om een Starterslening in het leven te roepen nu er financiële middelen 
beschikbaar orden gesteld door het Rijk? 
 
Antwoord: 
Het college bereidt een voorstel voor. 
 
 
Pag. 61 
Hoe denkt het college particuliere wooneigenaren te stimuleren tot het nemen van 
energiebesparende de maatregelen? 
Of wordt hier de PR mee bedoeld, waarin de inwoners uitgenodigd worden tot aankoop van 
zonnepanelen?  
 
Antwoord: 
O.a. door zelf het goede voorbeeld te geven, door “ontzorgmodellen” aan te bieden (collectief 
inkopen van groene energiecontracten, zonnepanelen en mogelijk isolerende maatregelen), 
Tempo-regeling, faciliteren van bewonersinitiatieven, digitaal loket energiebesparing, door 
omgevingsbewust goede ideeën/ initiatieven vanuit het land toe te passen etc. 
 
 
Pag. 65 
4.1.1. Preventie op schuldhulpverlening, goede voorlichting door de preventie bode. 
Is er een wachtlijst voor inwoners die hulp inroepen vanwege financiële problemen? 
 
Antwoord: 
Nee 
 
 
Pag.66 
4.1.3. Hoeveel mensen ontvangen nu, halverwege 2013 een bijstandsuitkering? 
 
Antwoord: 
Op dit moment (23 mei 2013) ontvangen 622 klanten een WWB uitkering. 
 
 
Pag. 68 
Het is niet duidelijk voor ons of de nieuwbouw van Hugo oord helemaal van de baan is of dat er 
nog wordt gezocht naar een nieuwbouw plan in een aangepaste vorm. 
Kunt u een toelichting geven over de plannen ook in relatie tot een visie en plan van aanpak voor 
het woonservicegebied, op grond van de gewijzigde situatie (geheel extramuraal).  
 
Antwoord: 
Er wordt door DPRS gezocht naar mogelijkheden van nieuwbouw. Daarbij spelen alle aspecten 
een rol, van financiering tot zorgconcepten en verbinding met het gebied. 
 
 
Pag. 69 
4.9. Graag een verduidelijking op het gedeelte over restaurant La Brocca. 
Wij waren in de veronderstelling dat de gemeente een vergunning moest geven voor de bouw 
van een terras voor zowel de Filosoof als La Brocca. 
Tevens waren wij in de veronderstelling dat La Brocca zélf de bouwkosten van het terras zou 
betalen, daar het hun wens was om uit te breiden. 
We lezen nu dat La Brocca het terras gaat huren. 
Heeft de gemeente de aanleg van de vlonder gefinancierd? 
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Heeft La Brocca de verbouwing aan het pand betaald? 
 
Antwoord: 
De gemeente heeft de vlonder betaald, la Brocca gaat huren. De verbouwing van het pand heeft 
de eigenaar van la Brocca betaald. 
 
 
Pag.70 
4.9 Het klinkt ambitieus: Favourite Meeting Places, hoe denkt Corio dit voornemen praktisch uit te 
voeren? 
Ps. waar u verder geen invloed op heeft : meer bankjes in Middenwaard zou een goed begin zijn! 
 
Antwoord: 
Dit is aan Corio. 
 
 
Pag.75 
Inmiddels is de methodiek van de omgevingsanalyse op allerlei manieren geïntroduceerd in 
organisatie, en op een aantal complexe projecten / programma's toegepast.  
Kunt u hier een concreet voorbeeld van geven? 
 
Antwoord: 
Vooral bij beleid / projecten met een complexe omgeving helpt een analyse heel goed. 
Voorbeelden hiervan zijn een uitgebreide in- en externe omgevingsanalyse van het 
promotiebeleid van Heerhugowaard en het project de Kanteling. 
 
 
Pag.76 
5.7 Kunt u toelichten waarom de nieuw aan te stellen bedrijfsarts en Arbo verpleegkundige meer 
moeten gaan aansluiten bij de huidige cultuur? 
Wat gaf ontevredenheid bij de vorige arbodienst? 
 
Antwoord: 
De bedrijfsarts was onvoldoende aanwezig om goede ondersteuning en begeleiding te bieden. 
Verbeterpogingen om dit vlot te trekken liepen op niets uit. 
 
 
LPC 
Er zijn geen technische vragen gesteld door de fractie LPC. 
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Reservekeeper 2013 
 
VVD 
Blz. 42/43: Reserve Duurzaamheid 
In de lijst met onttrekkingen staat een bedrag van € 50.000 voor een Regionaal duurzame 
energie bedrijf/fonds 
Vraag 1: wanneer krijgen wij dat ter besluitvorming in de Raad? 
 
Antwoord: 
De regeling is in voorbereiding, intentie is om dit regionaal te organiseren en nog dit jaar te 
lanceren. 
 
In Heerhugowaard-Zuid zijn middels de diverse deelovereenkomsten zonnepanelen geplaatst. 
Nu begrepen wij dat de SDE subsidies niet naar de bewoners gaan maar naar de gemeente. 
Vraag 2: waarom vinden wij die niet terug als toevoegingen aan de reserve? 
 
Antwoord: 
Tot voor kort was het PV project Stad van de Zon e.e. a. ondergebracht in een zgn. 
grondcomplex. Het saldo hiervan (met SDE obrengsten tot dat moment ) is inmiddels 
overgeheveld naar de reserve. De door de Raad vastgestelde deelovereenkomsten (incl. 
beschikbaar gesteld krediet) zijn nog niet afgerond.  
De “gerealiseerde” SDE opbrengsten zullen m.i.v. komend jaar als aparte post zichtbaar worden 
 
Vraag 3: zijn de genoemde onttrekkingen de enigen of komt er binnenkort meer? 
 
Antwoord: 
Ja, zie voorgaande vraag. De verwachting is dat er binnenkort meer gaat komen, bijvoorbeeld 
verduurzaming / PV op eigen gebouwen 
 
 
Blz. 46: Reserve IKS 
Deze stond in 2012 nog niet in de Pottenkijker. Beginstand zou € 231.000 zijn. Nu staat voor 
2013 een beginstand van € 125.000. Een verschil van € 106.000. Een bestedingsplan was LVL2, 
maar deze werd niet goedgekeurd. 
Vraag: wat is dat verschil van € 106.000? 
 
Antwoord: 
In totaal zou er vanuit de gemeente € 231.000 beschikbaar zijn. Dit betreft het niet gedekte deel 
van de uitgaven in het kader van het IKS-programma.  
De stand per 1 januari 2013 bestaat uit de toevoeging aan de reserve conform de resultaat-
bestemming 2011 (€ 138.000) minus uitgaven 2012 (€ 13.000). 
Een deel van dit beschikbare budget komt vanuit de grondexploitatie De Draai en de overige 
afdrachten komen pas in 2014 beschikbaar. Zie de tabel blz. 47 van de pottenkijker. Hierdoor is 
de beginstand 2013 lager dan de € 231.000. 
 
 
HOP 
Wat is de stand van zake Gembipark? 
 
Antwoord: 
De uitspraken worden nog voor de zomer verwacht. 
 
 
CDA 
713168 Duurzaamheid 
Pagina 43, betreffende „Opbrengsten Windturbines‟. 
Vraag (28) 
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Hoe kan het dat de opbrengsten van de windturbines in de toekomst gelijk blijven, terwijl 
zij eventueel vaker stilgezet moeten worden wegens omstandigheden. 
 
Antwoord: 
Contract met exploitant is gebaseerd op pacht van gronden. 
 
 
D66 
Pag. 15. Citymarketing: In 2012 zou er geen gebruik gemaakt zijn van deze reserve. Uit 
welk budget zijn dan de kosten voor de een dezer dagen te openen fiets- en wandelroutes 
betaald? 
 
Antwoord: 
In 2002 is de opgeknapte Molendijk geopend als eerste deel van het Heerhugopad waarvoor 
destijds projectbudget beschikbaar is gesteld. Dat projectbudget is in overeenstemming met het 
plan gebruikt voor de onlangs geopende routes. Dat de plantijd ruim 10 jaar was heeft vooral te 
maken met de lang voortdurende onzekerheid over de Zwarteweg. 
 
 
Pag. 18. Tabel: als u geen bedrag heeft ingevuld en niets voor de toekomst gepland heeft 
waarom neemt u deze posten dan op? 
 
Antwoord: 
Het betreft hier reserves waarvan de laatste onttrekking inmiddels heeft plaatsgevonden of nog in 
2013 gaan plaatsvinden. 
 
 
Pag. 28. NUON gelden: Worden deze gelden 1x/2 jaar ontvangen en zijn deze na 2015 
dan allemaal aan de gemeente uitbetaald? 
 
Antwoord: 
Uitbetaling van de NUON-gelden vinden plaats conform de afspraken die hierover bij de verkoop 
van de aandelen NUON zijn gemaakt. Het klopt dat er na 2015 geen uitbetalingen meer 
plaatsvinden. 
 
 
 
 
Door de fracties van Burgerbelang, Groenlinks, VSP, Trots, Christenunie en LPC zijn geen 
technische vragen gesteld over de reservekeeper 2013. 
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Meerjarenprognose grondexploitaties (MPG) 2013 
 
De fracties van VVD, HOP, Burgerbelang, PvdA, CDA, Groenlinks, D66, VSP, Trots en LPC 
hebben geen technische vragen gesteld over de MPG 2013. 
 
Christenunie 
Pag.12 
Er is wel een regionale woonvisie, maar het lijkt er op dat elke gemeente zijn eigen beleid voert 
bij het bouwen van woningen. 
Is er op dit gebied afstemming in onze regio? 
 
Antwoord: 
De bereidheid tot afstemming in de regio is in principe wel aanwezig maar het omzetten van de 
bereidheid in concrete maatregelen en effecten is complex. 
 
 
Pag.69 
Is dit een wens van Aldi of is dit een besluit van het college dat Aldi bij vestiging aan het 
Berckheideplein, de vestiging aan de Middenweg zal sluiten? 
 
Antwoord: 
Dit is een wederzijds vastgelegde afspraak. 
 
 
Pag.74 
In dit gedeelte staat dat het complex is afgesloten. Betekent dit dat er definitief geen bouw plan 
wordt uitgewerkt op de locatie Acacialaan? Heeft de ontwikkelaar zich teruggetrokken? Of is dit 
een boekhoudkundige handeling? 
 
Antwoord: 
Dit is een administratieve handeling.  
 
 
Pag. 31 
Bij programma 2e alinea 
Er staat dat er plannen zijn om de Middenweg autoluw te maken. Dit zou een  waarde 
vermeerderende factor kunnen zijn voor de kavels. 
Volgens ons is er altijd gesproken om de Middenweg ( winkelgebied ) tussen de Van 
Veenweg en Beukenlaan autoluw te maken. 
Voor welk gedeelte van de Middenweg bestaan er plannen om deze autoluw te maken? 
Als alleen het winkelgebied zoals hierboven staat beschreven autoluw gemaakt wordt wat 
heeft dit dan te maken met waarde vermeerderende factor van de vier kavels? 
Deze liggen echter aan de Middenweg tussen de Beukenlaan en de van Edenstraat. 
Graag een toelichting.  
 
Antwoord: 
Er bestaan nog geen concrete plannen maar het voornemen is om het gedeelte Middenweg ter 
hoogte van Centrumwaard uiteindelijk autoluw te maken. Hoe dit vorm kan krijgen is nog niet 
uitgewerkt en is ook volgens afspraak met de raad eerst aan de orde wanneer de Oosttangent is 
afgerond. In de betreffende alinea is dit bedoeld en is tevens verondersteld dat het een effect kan 
hebben op de verkeersdrukte op andere delen van de Middenweg. 
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Jaarstukken 2012 (incl. stresstest en rapport van bevindingen 
Deloitte) 
 
VVD 
Blz. 19: Bij 1.4 In regionaal verband zijn afspraken gemaakt over mogelijkheden van inzet BOA‟s. 
Vraag: Al bekend wat de mogelijkheden zijn? 
 
Antwoord: 
Dit heeft te maken met het eventueel vervangen van de inhuur van de Mobiele Surveillance door 
BOA's uit een regionale pool, m.n. uit Alkmaar. Gesprekken hierover zijn gaande 
 
Blz. 26/27 Gebiedsgericht werken 
Vraag 1: zijn er gevolgen voor de wijkpanels? 
 
Antwoord: 
Het traject De Nieuwe Aanpak (DNA) is verlaten. Een (mogelijke) verdiepingsslag over het 
gebiedsgericht werken zal bezien worden in 't kader van de uitwerking van de kadernota Sociaal 
Domein. De rol van de wijkpanels zal hierbij uiteraard aandacht krijgen. Overigens zijn er voor de 
wijkpanels geen financiële gevolgen.  
 
 
Blz. 27: Inventarisatie vastgoed 
Vraag 1: wordt hier ook regionaal gekeken of overlegd?  
Vraag 2: in de lijn van vraag 1, zijn er mogelijkheden in Heerhugowaard om de eventuele nieuwe 
uitvoeringsdiensten te huisvesten in ons gemeentelijk vastgoed? 
 
Antwoord: 
Er is een regionaal netwerk op Noord-Holland-Noord niveau waar kennisuitwisseling plaatsvindt; 
bij huisvestingsvragen voor samenwerkingsverbanden wordt nadrukkelijk naar de 
gemeenschappelijke bezittingen gekeken 
 
 
Blz. 44: bij 3.1 Rapport Rekenkamer over Stichting Primeurfonds is behandeld. 
Vraag 1: wat is nu de stand van zaken? 
Vraag 2: wat is het gevolg daarop, wat zijn de plannen? 
 
Antwoord: 
De raad heeft aan de Rekenkamercie opdracht gegeven onderzoek te doen. De rekenkamercie 
heeft het rapport aangeboden aan de raad. Behandeling in de cie Middelen heeft niet geleid tot 
een advies: er zou nog een keer op terug gekomen worden.  
De commissie middelen zal na de zomer geïnformeerd worden over de stand van zaken rondom 
(het overnemen van) de activiteiten van de stichting Primeur Fonds.  
 
 
Blz. 47: rechter kolom 3

e
 bullit Nieuwe Tempo Regeling in voorbereiding. 

Begin dit jaar stelde de Provincie weer subsidie beschikbaar. Er is toen menen wij een tweet de 
wereld ingegaan om dat eventueel regionaal op te pakken. 
Vraag 1: wat is er sinds dien gebeurt? 
 
Antwoord: 
De regeling is in voorbereiding, intentie is om dit regionaal te organiseren en nog dit jaar te 
lanceren. 
 
Vraag 2; heeft het college nog de subsidie aangevraagd? 
 
Antwoord: 
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De subsidie is aangevraagd en toegekend. Het betreft een bedrag van in totaal bijna € 80.000 
over de periode 2013 t/m 2015. 
 
Vraag 3: komt er nog een Tempo Regeling? 
 
Antwoord: 
Ja, zie voorgaande vraag. 
 
 
Blz. 52: % CO2 neutraliteit van de gemeente. 
Volgens de monitor 13% 
Vraag 1: welke monitor is dat en hebben wij die al gekregen? 
 
Antwoord: 
Communicatie over onze duurzaamheids ambities richt zich niet meer op het CO2 neutraliteit. 
Met de vaststelling van het programma Duurzaamheid is gekozen voor “Energieneutraal”, vooral 
met als doel om een grotere doelgroep te kunnen bereiken. 
De monitor is gebaseerd op werkelijk energiegebruik van gemeente Heerhugowaard, de 
gerealiseerde energiebesparing en de gerealiseerde duurzame energieproductie 
  
Vraag 2: Zo niet, is deze te downloaden? 
 
Antwoord: 
Op dit moment niet. De grafiek is wel opgenomen in de eerste bestuursrapportage 2013..Doel is 
om de rapportage standaard onderdeel te maken van de reguliere P&C cyclus. Tegelijk is er een 
tweetal ontwikkelingen :  

1. I.s.m. Servicepunt Duurzame Energie (Prov. NH) wordt momenteel gewerkt aan een 
applicatie waarmee de voortgang van het programma Duurzaamheid via onze website in 
beeld zal worden gebracht. Hiermee zal de voortgang ook “voor het grote publiek” 
zichtbaar worden gemaakt.  

2. Naar aanleiding van de onlangs door voor de Raad georganiseerde sessie over 
duurzaamheid doet onze accountant D&Tin haar accountantsrapport een aanbod om een 
duurzaamheidsmonitor conform de door haar ontwikkelde systematiek op te zetten. 
Inmiddels wordt door een B&W een voorstel voorbereid om opdracht aan accountant te 
verstrekken 

 
 
Blz. 55: rechter kolom 2

e
 alinea 

Overheveling € 75.000 van Reserve Duurzaamheid naar Doeluitkering Duurzaam. 
Vraag: had dit niet ter besluit voorgelegd moeten worden aan de Raad, in de lijn van ons 
amendement dat over alle onttrekkingen boven € 25.000 apart besloten moet worden? 
 
Antwoord: 
In eerste instantie is het bedrag van € 75.000 aan de reserve Duurzaam toegevoegd. Dit was 
echter niet correct: het betreft hier een doeluitkering, dus met verplichte besteding(srichting). De 
raad kan aan dit bedrag niet zelf een bestemming geven. Vandaar dat de overheveling niet ter 
besluitvorming aan de raad is voorgelegd. 
 
 
Blz. 76:Gestart met verkenning regionale samenwerking op gebied ICT/overhead vraagstukken. 
Vraag: wat is de status daarvan? 
 
Antwoord: 
Voor de laatste stand van zaken verwijst het college u naar de eerste bestuursrapportage 2013. 
In paragraaf 6.1 van dat document wordt op de laatste stand van zaken regionale 
samenwerkingen ingegaan. 
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Blz. 95 Risico GGD wordt in tegenstelling van WNK niet apart als risico genomen maar samen 
met RHCA en Veiligheidshuis. 
Vraag: waarom is dit zo gedaan? 
 
Antwoord: 
De inschatting is dat de kans dat dit risico optreedt en de impact hiervan wordt bij het WNK groter 
geacht dan bij de GGD. 
 
 
Blz. 124: Samenwerking 
Uitgangspunt is het voorkomen van gedwongen ontslagen en het volgen van de mens naar taak. 
Vraag: wordt er regionaal ook gekeken naar huisvesting van uitvoeringsdiensten in verband met 
(mogelijke) leegstand van gemeentelijk vastgoed? 
 
Antwoord: 
Voor de ISD wordt t.z.t. (januari 2014)  een voorstel “huisvesting” voorgelegd aan de colleges, 
waarin de vraag komt of zij huisvesting beschikbaar hebben in de afzonderlijke gemeenten.  
 
 
Blz. 226 De gemeente staat garant voor 145 miljoen voor Woonwaard, Ymere en Woonzorg. 
Vraag 1: is dit meegenomen in de risico‟s voor het weerstandsvermogen? 
Vraag 2: zo ja, voor hoeveel en het risico %? 
 
Antwoord: 
Nee, dat wordt niet meegenomen in de berekening van het weerstandsvermogen, omdat de 
gemeente de derde partij is die wordt aangesproken en de kans dat de gemeente daadwerkelijk 
wordt aangesproken klein is. 
Het waarborgfonds heeft ruime reserves. De kans dat de gemeenten op enigerlei wijze worden 
aangesproken op de achtervangfunctie is gering (zie pagina 117/ 118 van de jaarstukken 2012). 
 
 
Concept rapport van bevindingen  
Op blz. 17 (bijlage A2) wordt melding gemaakt van twee gecorrigeerde fouten. 1 voor € 90.000,-- 
en 1 van € 99.000,--. Hierbij werd vermeld dat dit invloed had op de bestemmingsreserves. 
Vraag: op welke reserve(s) had dit betrekking? 
 
Antwoord: 
€ 90.000. Dit had betrekking op de reserve Duurzaamheid, onderdeel PV installaties. Hierbij was 
het provinciaal gedeelte van de uitbetaling van Deelovereenkomst 12 ook ten laste van de 
reserve gebracht. Deze had echter uit de doeluitkering PV subsidie Stad van de Zon geboekt 
moeten worden. 
€ 99.000. Dit had betrekking op de reserve NBK-1. Deze correctie had te maken met de subsidie 
die de gemeente van de provincie krijgt voor de aanleg van de Fietsbrug over N242 bij 
Stationsweg. Hoewel de gemeente nog geen subsidie heeft ontvangen zijn er wel al 
werkzaamheden uitgevoerd. Het subsidiabel gedeelte van deze kosten moeten op de balans 
worden verantwoord onder de nog te ontvangen bedragen. 
 
 
HOP 
1.pag.  6: Graag meer informatie waarom een bedrag 1.75 milj. noodzakelijk is.  
De HOP vindt het namelijk ook belangrijk vinden dat er een ruime reserve voor het PO/VO 
ontstaat. 
 
Antwoord: 
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Voor een uitgebreide toelichting hierop verwijst het college u graag naar pagina 40 van de 
Voorjaarsnota 2013 waar een uitgebreide toelichting is gegeven op de voorgestelde vorming van 
deze reserve. 
 
 
2.pag.12: In welke stappen wordt de brandweerorganisatie in de periode van 1-1-2014 tot 1-1-
2015 overgedragen aan de Veiligheidsregio? 
 
Antwoord: 
Deze voorbereidingen zijn in volle gang. Zo zijn er procesafspraken gemaakt om op papier de 
regionalisering rond te hebben voor de datum 1 januari 2014. Dan is de wettelijke opdracht om 
geregionaliseerd te zijn. Vanaf deze datum is het personeel echter nog niet in dienst van de 
regio, maar vindt al wel de aansturing plaats. Begin juli zal het Algemeen Bestuur van de 
Veiligheidsregio een besluit nemen over het dekkingsplan. In de raadsvergadering van 18 juni 
wordt de raad gevraagd een standpunt in te nemen t.a.v. de begroting 2014, de jaarrekening 
2012 en de ontwikkelingen zoals beschreven in deze jaarstukken.  
 
Kort gezegd kan dus gesteld worden dat de overgang naar de Veiligheidsregio in twee stappen 
gaat. Eén formele stap door de aansturing van de brandweerorganisatie te regelen vanuit de 
Veiligheidsregio, zoals de wet het ook heeft bedoeld. En vervolgens stap twee door ook 
daadwerkelijk materieel en het gebruik van de gebouwen over te dragen.  
Wat de gemeenten straks daadwerkelijk aan brandweerzorg wensen, is afhankelijk van de keuze 
om wel of niet bovenop de basis brandweerzorg een extra pluspakket af te nemen.  
 
 
3.pag.19: Wat wordt er bedoeld met de afspraken die zijn gemaakt om de BOA‟s in regionaal 
verband in te zetten? Gaat deze inzet ten koste van de geplande taken? 
 
Antwoord: 
Dit heeft te maken met het eventueel vervangen van de inhuur van de Mobiele Surveillance door 
BOA's uit een regionale pool, m.n. uit Alkmaar. Gesprekken hierover zijn gaande. 
 
 
4.pag.23: Graag toelichting op onderbrengen van de genoemde baten en lasten ingedeeld bij 
incidenteel en structureel. Ons is bijvoorbeeld niet duidelijk of de kosten voor het onderhoud van 
de kleding nu structureel is. 
 
Antwoord: 
Het incidentele voordeel op de baten is gerealiseerd als gevolg van de extra inzet van de 
hoogwerker bij andere gemeenten. Het structurele voordeel van € 40.000 betreft het voordeel op 
de consignatievergoedingen. Dit komt bovenop het voordeel dat in de tweede bestuurrapportage 
is gemeld. Een gedeelte van het structurele voordeel is echter benut voor incidentele extra lasten 
voor het onderhoud van de kleding. 
Samengevat: 
 

2e Bestuursrapportage 2012 
       

        Consignatievergoedingen S 40.000 V 
    Afboeking risico-inventarisatie 2010 I 40.000 N 
    

        per saldo effect 2e bestuursrapportage 2012 
 

0 
     

        

        Jaarstukken 2012 
       Uren I 70.000 V 
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Consignatievergoedingen I 23.000 V extra ten opzichte van Burap 2 

Onderhoud kleding I 50.000 N 
    

        per saldo effect jaarstukken 2012 
 

43.000  

    

       Verantwoord in jaarstukken 2012 
      rekening houdend met structurele afwiijkingen S 40.000 

    (zie ook Burap 2) I 3.000 
    

       

  
43.000 

     
 
 
 
5.pag.26: Waaruit blijkt dat er acceptatie is bij de burger t.a.v. het groen onderhoud zoals op deze 
pagina wordt vermeld? 
 
Antwoord: 
In de Raadsvergadering van 16 oktober 2012 bent u geïnformeerd over het uitgevoerde 
maaibeleid 2012.  
Bewoners hebben aan het begin van het maaiseizoen frequent contact met de gemeente 
opgenomen om vragen te stellen over het maaibeleid. Gedurende het seizoen werd voor de 
bewoners het duidelijk wat het nieuwe beleid inhield en dat dit voortkwam uit een 
bezuinigingstaakstelling. De frequentie van meldingen en klachten werd gedurende 2012 steeds 
minder. Voor dit jaar zijn er tot nu toe twee klachten binnen gekomen over het maaibeleid. 
 
 
6.pag.31: Vaststelling van de Parkeernormnota was gepland in 2012,  wanneer kan de raad deze 
nota verwachten? 
 
Antwoord: 
Het CROW heeft nieuwe kencijfers opgesteld en er is landelijke discussie over het toepassen van 
normen. Er zal eerst nog een soort thema bijeenkomst met de commissie SO over dit onderwerp 
georganiseerd gaan worden. Daarna zal de parkeernormennota in het eerste kwartaal van 2014 
ter vaststelling worden aangeboden. 
 
 
7.Pag.36: Waarom horen deze lasten die allemaal betrekking hebben op het onderwijs bij het 
programma stedelijk beheer? Zou het niet logisch zijn deze kosten bij onderwijs te plaatsen zodat 
er duidelijk totaal beeld ontstaat wat het onderwijs in HHW kost? 
 
Antwoord: 
Deze keuze is in 2010 gemaakt bij de indeling van de programma‟s. Daarbij is gekozen voor het 
onderscheid tussen de stenen en de inhoud. De afweging die u maakt had ook gekund. 
 
 
8.Pag.37: Het lijkt ons zeer toevallig dat het Hoogheemraadschap voor zowel de 
waterkering/afwatering/landaanwinning en het onderhoud bermen en bermsloten over een 
bedrag van €55.000 rekent.  Is dit echt toeval? 
 
Antwoord: 
Ja dit klopt echt, toeval bestaat. 
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9.pag.37: Er is een hogere opbrengst parkeren, waarom wordt dit niet als structureel 
meegenomen? 
 
Antwoord: 
Omdat op het product parkeren tot en met 2013 nog een tekort wordt verwacht. De ramingen van 
parkeren zijn wel bijgesteld. Zie ook pagina 28 van de Voorjaarsnota 2013 onder C.  
 
 
10.Pag.37: De resterende middelen voor de omvorming van groen € 110.000 worden 
meegenomen naar 2013 omdat het niet mogelijke was de omvorming in 1 jaar uit te voeren. Kan 
dit bedrag zomaar overgeboekt worden naar 2013. Is het niet nodig hiervoor een voorziening te 
treffen? Of krijgen we 2013 een overschrijding van €110.000? 
 
Antwoord: 
De omvorming van het openbaar groen is gedekt door een onttrekking aan de algemene reserve. 
In 2013 worden de beschikbare budgetten van openbaar groen als gevolg van de omvormingen 
met € 110.000 overschreden. Hier tegenover staat dan een even grote onttrekking aan de 
algemene reserve, waardoor het per saldo budgettair neutraal is. In de commissie SB  van 10 
januari jl. bent u hierover geïnformeerd. 
De onttrekking aan de algemene reserve is conform bovenstaande toelichting in de 
reservekeeper 2013 verwerkt 
 
 
11.Pag.37: Begrijpen wij het goed dat de het voordeel dat ontstaan is door het verminderen van 
de maaibeurten in totaal € 21.000 is? 
 
Antwoord: 
De bezuinigingsmaatregelen zijn al in de begroting van 2012 verwerkt. Het voordeel dat in de 
jaarstukken 2012 is opgenomen betreft een extra voordeel ten opzichte van de eerder ingeboekte 
bezuiniging. 
 
 
12.Pag.38: Er wordt aangeven dat het er op lijkt dat er aan de batenkant een structureel voordeel 
wordt behaald . Waarom moet dit nog worden onderzocht? 
 
Antwoord: 
Zie de eerste bestuursrapportage 2013.  
 
 
13.Pag.52: Waar kunnen we de monitoring genoemd op deze pagina t.a.v. de CO2 neutraliteit? 
 
Antwoord: 
Op dit moment is de monitor niet te downloaden. De grafiek is wel opgenomen in de 1

e
 

bestuursrapportage 2013. Doel is om de rapportage standaard onderdeel te maken van de 
reguliere P&C cyclus. Tegelijk is er een tweetal ontwikkelingen :  

1. I.s.m. Servicepunt Duurzame Energie (Prov. NH) wordt momenteel gewerkt aan een 
applicatie waarmee de voortgang van het programma Duurzaamheid via onze website in 
beeld zal worden gebracht. Hiermee zal de voortgang ook “voor het grote publiek” 
zichtbaar worden gemaakt.  

2. Naar aanleiding van de onlangs door voor de Raad georganiseerde sessie over 
duurzaamheid doet onze accountant D&Tin haar accountantsrapport een aanbod om een 
duurzaamheidsmonitor conform de door haar ontwikkelde systematiek op te zetten. 
Inmiddels wordt door een B&W een voorstel voorbereid om opdracht aan accountant te 
verstrekken. 
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14.Pag.55: Abusievelijk is er in de jaarschijf 2012 geen budget opgenomen voor Hartje Winter en 
de Nieuwjaarduik. Hoe kan deze omissie ontstaan? 
 
Antwoord: 
De ramingen voor Hartje Winter en de Nieuwjaarsdijk waren tot en met de begroting 2011 
geraamd en waren onderdeel van de Voorjaarsnota 2012 waar ze vanaf 2013 weer zijn 
opgenomen. Doordat Hartje Winter en de Nieuwjaarsduik en over verschillende boekjaren loopt 
en om die reden administratief op een andere dan de reguliere wijze wordt geadministreerd is dit 
helaas buiten het blikveld gevallen.  
 
 
15.Pag.56: Bij handhaving wordt aangegeven dat er minder productiviteit heeft plaatsgevonden 
vanwege ziekte. De door de raad gegeven opdracht wordt dus niet uitgevoerd. Waarom vindt er 
dan geen inhuren van personeel plaats? 
 
Antwoord: 
Bedoelde omstandigheden hebben zich vooral voorgedaan op het vakgebied Milieu. Door 
gedeeltelijke inhuur van extern personeel en wat aanpassingen in de verdeling en prioritering van 
de werkzaamheden zijn de primaire milieuwerkzaamheden in 2012 uitgevoerd. 
Ter verduidelijking: het betreft hier dus géén werkzaamheden van de BOA's, welke door de raad 
zijn vastgesteld (zwerfafval, hondenpoep en parkeren). 
 
 
16.Pag.56 Bij de WABO vergunningen wordt aangegeven dat de helft wordt veroorzaakt door een 
onjuiste aanname van de totale productiviteit. Wanneer het een onjuiste inschatting is geweest 
van de uren dan is dit toch structureel het geval? Waarom wordt dit niet als structureel 
aangegeven? 
 
Antwoord: 
Bij het opstellen van de begroting wordt jaarlijks een verdeling gemaakt van het verwachte aantal 
uren dat noodzakelijk is voor de uitvoering van de diverse taken van de gemeente en de 
productiviteit van de medewerkers. Omdat deze verdeling jaarlijks plaatsvindt, is de 
urenverantwoording een jaarlijks terugkerende incidentele post. Hierdoor kan deze niet als 
structureel worden beschouwd. 
 
 
17.Pag.57 Waarom staat er bij het bedrag van € 1.460.000 een V ? Volgens ons is dit juist een 
nadeel. 
 
Antwoord: 
Het klopt dat er een voordeel van € 1.460.000 is gerealiseerd. Er is op de grondexploitaties in 
totaal € 1.460.000 geïnvesteerd. Dit zorgt ervoor dat er in totaal € 1.460.000 extra aan lasten 
vanuit de grondexploitaties in de exploitatie zijn geboekt. Dit leidt bij de lasten tot een nadeel van 
€ 1.460.000, zie bladzijde 57, boven de kop Afwijking baten. Deze extra lasten worden via de 
baten kant van het product doorgeboekt naar de balans, hetgeen ervoor zorgde dat er in totaal 
€ 1.460.000 extra aan opbrengsten gerealiseerd zijn. Dus een voordeel. 
 
 
18.Pag.59 Er staat dat de maatschappelijke stage worden afgeschaft per schooljaar 2013/2014. 
Op de algemene website Maatschappelijke Stage wordt echter aangeven dat het pas per 
schooljaar 2014/2015 wordt afgeschaft. Wat is juist? 
 
Antwoord: 
In het regeerakkoord van 29 oktober 2012 staat dat de financiering van de maatschappelijke 
stage met ingang van het schooljaar 2015/ 2016 wordt afgeschaft. 
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19.Pag.71 Graag een toelichting betreffende de baten van € 47.000, deze wordt namelijk niet 
gegeven. 
 
Antwoord: 
Voor de verschillen aan baten kant is het niet mogelijk om een eenduidige verklaring te geven. 
Het betreft hierbij een groot aantal kleine afwijkingen op huur en overige baten die per saldo een 
voordeel opleveren van € 47.000. 
 
 
20.Pag.72 Zijn er voor 2013 en 2014 ook gelden beschikbaar voor het Popbeleid? Zo ja wat zijn 
de beschikbare gelden? 
 
Antwoord: 
Hiervoor verwijst het college naar het eerder door uw raad genomen besluit over het popbeleid 
(zie RB2012097 d.d.25 september 2012). 
 
 
21.Pag.74 Hier wordt gemeld dat in de 2

e
 bestuursrapportage ten onrechte een nadeel is gemeld 

op WWB-cliënten. Op welke gronden is bij de 2
e
 bestuursrapportage dit  nadeel gemeld? 

Daarnaast graag meer uitleg waaruit blijkt dat bij de opzet uren re-integratie van WWB-cliënten, 
niet duidelijk was dat deze uren ten laste van het participatiebudget gebracht konden worden. 
 
Antwoord: 
Na de totstandkoming van de tweede bestuursrapportage is een onderzoek naar het benutten 
van het participatiebudget afgerond. Belangrijkste conclusie hieruit was, dat kosten die wij maken 
voor schuldhulpverlening vallen onder de bestedingsruimte van het participatiebudget. 
In de bestuursrapportage waren deze kosten (bewindvoering voor WWB cliënten en de uitvoering 
schuldhulpverlening) nog verantwoord onder het minimabeleid, waardoor een overschrijding is 
gemeld. In de jaarrekening zijn deze kosten van het minimabeleid naar het participatiebudget 
overgeboekt, waardoor de eerder vermelde overschrijding zich niet meer voordeed. 
 
 
Burgerbelang 
PAG 26, het maaibeleid wordt enigszins aangepast, waar dan? 
 
Antwoord: 
In de Raadsvergadering van 16 oktober 2012 bent u geïnformeerd over de aanpassingen van het 
maaibeleid voor 2013.  
 
Voor meer informatie: www.heerhugowaard.nl/maaien 
 
 
PAG 94 VTA kosten 1.5 miljo negatief als gevolg van minder dekking uit grex‟en. 
 
Wat kan de benchmark mbt afdeling omgevingsvergunningen hieraan bijdragen? 
 
Antwoord: 
Niets. Het gaat op pagina 94 over de (toerekening van) VTA kosten aan grexen en investeringen 
en niet over kostendekkendheid van omgevingsvergunningen.  
De benchmark voor de afdeling omgevingsvergunning zal gegevens opleveren die ons kunnen 
helpen in het beoordelen van de kostenkant van de aan de leges verbonden werkzaamheden. In 
combinatie met het vooruitzicht van een veranderende “orderportefueiile” kunnen we mede aan 
de hand daarvan twee sporen inzetten: aan de opbrengsten- en aan de kostenkant. 
 
 
Vraag 1 
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Op de balans zijn bij de activa de “uitzettingen < 1 jaar” gestegen van ca 8 miljoen naar ca 18 
miljoen. Wat is hiervan de reden? 
 
Antwoord: 
Hiervoor verwijst het college u naar pagina 203 van de jaarstukken waar een toelichting op deze 
post is gegeven. 
 
Op de balans zijn bij de passiva de “schulden < 1 jaar” gestegen van ca 9 miljoen naar ca 29 
miljoen. Wat is hiervan de reden? 
 
Antwoord: 
Hiervoor verwijst het college u naar pagina 222 van de jaarstukken waar een toelichting op deze 
post is gegeven. 
 
 
Vraag 2 
In de onderstaande tabel is de netto schuld eind 2011 en eind 2012 weergegeven. 
 
Kolom 1 is de berekening zoals we die in het voorjaar van 2011 hebben ontvangen als antwoord 
op vraag 34. 
Kolom 2 is dezelfde berekening met de getallen die wij hebben aangetroffen in de balans per eind 
2011. 
Kolom 3 is dezelfde berekening met de getallen die wij hebben aangetroffen in de balans per eind 
2012. 
 
 
volgens de berekening (zie antwoord op vraag 34 bij de algemene beschouwingen van voorjaar 
2012, bedragen x 1.000,- euro). 
 

 Antwoord  
Vraag 34  

Balans 
2011 

Balans 
2012 

    

Schulden onder passiva    

Voorzieningen 18.058 17.338 17.601 

Vaste schulden > 1 jaar 112.474 112.474 109.904 

Totaal vlottende passiva 16.281 16.357 36.846 

    

Totaal 146.813 146.169 164.351 

    

    

Financiële activa    

Vorderingen korte termijn 9.715 10.445 21.119 

Liquide middelen 162 162 79 

    

Totaal  9.877 10.607 21.198 

    

    

Netto schuld 137.098 135.562 143.153 

    

 
 
Opmerkingen over deze tabel: 
 
De getallen in het antwoord op vraag 34 en de getallen die wij hebben gevonden in de balans 
2011 wijken enigszins af. Wij nemen aan dat bij het antwoord op vraag 34 voorlopige getallen zijn 
gebruikt. De verschillen zijn klein en niet relevant voor de verdere vragen. 
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Ook merken wij op dat de netto schuld als antwoord op vraag 34 136.936 moet zijn, zijnde 
146.813 – 9.877. Ook dit is niet relevant voor de verdere vragen.  
 
Een vergelijking van de balans met de jaarrekening levert het volgende beeld op: 
 
De netto schuld eind 2011 was                                              143.153 
De opname uit de reserve in 2011 was                                     5.252 
De exploitatie in 2011 was                                                       - 1.324 
De netto schuld volgens de exploitatie zou dan zijn               139.490 
 
De netto schuld eind 2011 was echter                                   143.153 
 
Het verschil is                                                                             3.663  
 
 
Als antwoord op een soortgelijke vraag van onze kant in het voorjaar van 2012 (vraag 55) heeft 
het college geantwoord: 
  
“U kunt de mutatie van de netto schuld niet direct koppelen aan het exploitatie saldo en de 
opname van de reserve. Hierin zitten immers ook elementen die niet tot de uitgaande geldstroom 
behoren”.  
 
 
Onze vraag aan het college is: 
 
1. 
Wilt u een kwantitatieve specificatie geven welke “elementen” gezorgd hebben voor deze extra 
stijging van de netto schuld? 
 
Antwoord: 
De stijging van de netto schuld is, zoals uit uw eigen tabel blijkt het gevolg van de toename van 
de vlottende passiva. De reden van deze toename is toegelicht onder de eerder door u gestelde 
vraag 1.  
 
2. 
Wilt u deze specificatie geven tot het niveau van herkenbare kostenposten?  
 
Antwoord: 
Zie bovenstaand. Voor het overige geldt het antwoord zoals u dat vorig jaar ook al heeft 
gekregen. U kunt de mutatie van de netto schuld niet direct koppelen aan het exploitatie saldo en 
de opname van de reserve. Hierin zitten immers ook elementen die niet tot de uitgaande 
geldstroom leiden. 
 
 
ALGEMEEN 
 
1. In het verleden werd de raad actief inzicht verleend in de “Managementletter” die het college 

jaarlijks ontving van de accountant. 
 
Vraag 1a 
Heeft het college ook vorig jaar een dergelijke managementletter ontvangen en zo ja, wordt 
deze de raad nog ter kennisneming toegezonden? 

 
Antwoord: 
De managementletter (ML)  is een document gericht aan het college en heeft ter inzage gelegen 
voor zowel de auditcommissie als de commissie Middelen (7 januari 2013, voor u te raadplegen 
via raad.heerhugowaard.nl).  
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Een samenvatting van de belangrijkste uitkomsten van de ML is opgenomen in het rapport van 
bevindingen naar aanleiding van de controle van de jaarstukken 2012 dat u recent van de 
accountant heeft ontvangen. De follow-up op deze bevindingen is onderdeel van de eerste 
bestuursrapportage 2013. 
 
 
PvdA 
P9   bullit veiligheid   
Hoe ligt het landelijke percentage betreft het op tijd komen van de brandweer?  
 
Antwoord: 
De brandweerkorpsen in Nederland voldoen gemiddeld in 67% van het aantal uitrukken aan de 
tijdnormen uit het Besluit Veiligheidsregio‟s. De percentages verschillen sterk per regio en lopen 
uiteen van 43% tot 86%. In geen enkele regio wordt volledig voldaan aan de kwaliteitseisen 
(tijdnormen en dekkingspercentage) uit de eigen dekkingsplannen. 
 
 
P11  dienstverlening   
Is dit een landelijke trend?   
 
Antwoord: 
In zijn algemeenheid neemt het bezoek van websites en gebruik van internet (m.n. via mobiele 
apparaten) toe. We hebben alleen geen overzicht of nu specifiek bij gemeenten een trend te zien 
is van meer website en minder baliebezoek en telefoonverkeer. Dit jaar doen we weer mee met 
de Benchmark Publiekszaken. Via deze benchmark krijgen we hopelijk meer inzicht in de trends 
en hoe onze gemeente zich verhoudt tot andere gemeenten. Dit zullen we t.z.t. aan u 
rapporteren. 
 
 
P20  1.7  
Wordt hier niet de kruising Westtangent/Zuidtangent bedoeld?   
 
Antwoord: 
Neen, het betreft hier het Kruispunt Westtangent-Robijn. 
 
 
P29  2.2  wegbreedtes smaller   
De straten worden daar toch juist breder?   
 
Antwoord: 
Wegen zijn bij herinrichting van de Edelstenenwijk conform de wegbreedtes zoals het CROW die 
aanbeveelt, ingericht. In de Edelstenenwijk D worden daarmee de wegen in de regel breder, 
zoals is opgemerkt. In andere herinrichtingswijken was in de regel sprake van een versmalling. 
 
 
P68   Waarom staat er geen percentage spijbelaars?  
 
Antwoord: 
Het percentage wordt niet jaarlijks gemeten door de GGD. Spijbelen wordt door de scholen zelf 
geregistreerd. De gemeente registreert verschillende vormen van 'verzuim'. Dit is echter niet te 
vergelijken met spijbelen. Ongeoorloofd verzuim wordt wel geregistreerd maar dit gaat al verder 
dan spijbelen. Ongeoorloofd verzuim betekent dat een leerling in een periode van vier weken 16 
uur les- of praktijktijd ongeoorloofd afwezig is geweest. 
 
 
CDA 
pagina 32  
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Maatwerk leveren bij verkoop stukjes gemeentegrond (openbaar groen) 
Vraag.(21) 
Hoeveel gemeentegrond is verhuurd of teruggegeven aan de gemeente? 
 
Antwoord: 
Er is geen grond teruggegeven of extra verhuurd. Er is de afgelopen jaren wel de nodige grond 
(voormalig openbaar groen) verkocht. Zie bezuinigingstaakstelling verkoop openbaar groen.  
De nieuwe verhuurregeling (conform besluitvorming 2013) start per 1 januari 2015; in 2014 
krijgen de huidige huurders een nieuwe huurovereenkomst aangeboden. Zie RB 2013019 
 
 
pagina 37  
Geen structureel voordeel maaibeleid?  
Vraag.(21) 
Wat is dan het voordeel dan van het andere maaibeleid? 
 
Antwoord: 
De bezuinigingsmaatregelen zijn al in de begroting van 2012 verwerkt. Het voordeel van het 
maaibeleid 2013 is dat op een budgetneutrale wijze tegemoet is gekomen aan klachten van 
bewoners. 
 
 
pagina 44 
Aandacht voor jongerenhuisvesting met verschillende financieringsmogelijkheden om de 
toe-gankelijkheid van de woningmarkt te vergroten.  
Vraag.(23) 
Is er zicht op meer jongerenhuisvesting die betaalbaar is? 
Zo ja, is dit in de huur- of de koopsector en op welk termijn? 
 
Antwoord: 
In Heerhugowaard-Zuid zijn starterswoningen in aanbouw. In De Draai zijn plannen in 
voorbereiding Het betreft hier koopwoningen. Momenteel wordt een voorstel voor een vorm van 
startersleningen voorbereid. 
 
 
pagina 50  
Effectindicatoren  
Vraag(24) 
We missen hier Poort Halfweg, dit is half af!!! Waarom is dit niet vermeld bij de 
effectindicatoren? 
 
Antwoord: 
Poort Halfweg is de uitvoering van een particulier initiatief is geen specifiek deel van raads- en 
collegeprogramma en is daarom niet met een effectindicatie meegenomen, ook niet in eerdere 
rapportages. 
 
 
pagina 96  
Vraag (25) 
Wat is het toekomstperspectief aangaande het weerstandsvermogen? 
 
Antwoord: 
Zie pagina 44 van de Voorjaarsnota 2013. Daar is de ontwikkeling van de ratio van de 
weerstandscapaciteit geschetst rekening houdend met de ontwikkeling van het 
weerstandsvermogen tot en met 2016. 
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pagina 133 
Paragraaf F, betreffende „Recreatieschap Geestermerambacht‟? 
Vraag (26) 
In hoeverre zal de provincie terugtreden uit de recreatieschappen in verband met 
financiële middelen? 
 
Antwoord: 
Formeel heeft de provincie nog niet aangegeven uit het Recreatieschap Geestmerambacht te 
stappen, het bestuurlijk proces loopt nog. Vooruitlopend op de toezending van het  definitieve 
besluit tot uittreden, heeft het Dagelijks Bestuur van het Recreatieschap Geestmerambacht, w.o. 
de gedeputeerde,  eind augustus/begin september  2013 terzake een eerste gesprek. 
 
 
pagina 154  
paragrafen,eindatum exploitatie in tabel bij G.787 
Vraag(27) 
Is de einddatum van Poort Halfweg wel realistisch? 
 
Antwoord: 
Het college heeft tot nu toe geen formeel bericht over de haalbaarheid van de einddatum en dus 
ook niet dat de datum niet haalbaar zou zijn.  
 
 
Groenlinks 
Door de fractie van Groenlinks zijn geen technische vragen gesteld. 
 
 
D66 
Pag. 7 Stresstest Waarom is er geen kwijtschelding mogelijk voor rioolheffing en wel voor de 
reinigingsheffing? Is dit een raadsbesluit geweest? 
 
Antwoord: 
Terechte constatering. In de tabel van het Coelo staat een fout. Er is zowel kwijtschelding 
mogelijk voor rioolheffing en afvalstoffenheffing. We zullen hierover contact opnemen met de 
samenstellers (Coelo) van de Atlas van de lokale lasten waaruit deze tabel is overgenomen. 
 
 
Pag.  9. Netto schuld/exploitatie: 
Bij Deloitte is de kritische norm gesteld op 130%. De gemeente hanteert in de jaarstukken van 
2012 ( pag. 115. tabel 6.) 150%. Wat is nu werkelijk de kritische norm en door wie is deze norm 
bepaald? 
 
Antwoord: 
Het algemene probleem met normen is dat normen geen vastgestelde waarden zijn en dat deze 
kunnen verschillen van instantie tot instantie. Dit is duidelijk geval met de norm van de netto 
schuld als aandeel van de exploitatie. Hierbij hanteert Deloitte een andere norm dan de VNG.  
 
 
pag.18 Stresstest: Wat betekenen de afkortingen  OHW en BIE? 
 
Antwoord: 
Onderhanden werken en bouwgronden in exploitatie 
 
 
Pag. 114. Waarom is er dit jaar bij Vaste financieringsmiddelen de post voorzieningen gekomen? 
In de jaarstukken van 2011 staat dit er niet specifiek bij. 
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Antwoord: 
In de jaarstukken 2011 was het kopje onder de vaste financieringsmiddelen reserves en 
voorzieningen, in de jaarstukken 2012 is dat gesplitst in een kopje eigen vermogen en een kopje 
voorzieningen. 
 
 
Pag. 120. Welke verklaring is er voor de stijgende werkelijke loonkosten van € 875.000 
(brandweer +475, stadsbeheer +200, SDV ondersteuning + 600 en SDV -400) als de gemeente 
werkt met 10 fte‟s minder dan in het jaar 2011 en de inhuur van derden lager is t.o.v. 2011? 
 
Antwoord: 
Deze tabellen laten zich niet één op één met elkaar vergelijken. De reden hiervan is gelegen dat 
bepaalde loonkosten die niet door urenverantwoordingen worden doorbelast aan producten 
(zoals bijvoorbeeld consignatievergoedingen) wel zijn opgenomen in de tabel 2012, maar niet in 
de tabel 2011. Indien het effect hiervan uit de tabel 2012 wordt geëlimineerd bedragen de 
werkelijke loonkosten 2012 € 23.331 (budget loonkosten 2012 € 24.634). 
De toename in 2012 ten opzichte van 2011 is dan € 193. Dat er ondanks een afname van 10 fte 
toch een toename is van € 193 laat zich verklaren door een verhoging van de lonen op basis van 
de CAO en flinke stijging van de premies sociale verzekeringen. Het effect hiervan doet de 
afname in formatie volledig teniet. 
 
 
VSP 
Door de fractie van VSP zijn geen technische vragen gesteld.  
 
 
Trots 

Blz 18 en 19 stresstest: saldo grex blz 18 is per 31-12-2011 86347 en op blz 19 per 1-1-2012 

83695 kunt u ons dit verschil uitleggen? 

Antwoord: 
U vergelijkt 2 verschillende toelichtingen met elkaar. Het beginsaldo op sheet 19 betreft de 
grondexploitaties die in exploitatie zijn genomen. De telling op sheet 18 betreft het saldo van alle 
grondexploitaties. Om de twee tabellen met elkaar te vergelijken moet u de € 83.695 van sheet 
19 vergelijken met de € 84.154 van sheet 18. Daartussen zit overigens ook een (verklaarbaar) 
verschil van € 459.  
De boekwaarde excl. verliesvoorziening per 31 december 2011 bedraagt € 94.374. De 
verliesvoorziening per 31 december 2011 bedraagt € 10.220. Netto waarde € 84.154. De 
boekwaarde volgens sheet 19 bedraagt € 83.695. Verschil € 459. Betreft overheveling 
Stationsgebied € 679 (wel in sheet 19, niet in sheet 18, effect notitie commissie BBV, nader 
toegelicht in jaarstukken 2012) minus verwerking verliesvoorziening Olmenlaan € 220 (idem). 

 

Blz 18. Integrale aanpak groepen jongeren in Jongeren In Beeld (JIB) met als resultaat dat een 
gedeelde analyse van de problematiek bestaat.  
Wordt ook het project wakkere ouders hierbij betrokken? 
 
Antwoord: 
Ja, dit zal in de tweede helft 2013 gestalte krijgen. 
 
 
Blz 23. Dit voordeel werd teniet gedaan doordat op onderhoud, kleding, opleiden en oefenen et 
cetera  € 50.000 meer werd uitgegeven dan in de tweede bestuursrapportage was aangegeven.  
Kan het college aangeven waarom er ook dit jaar meer geld is uitgegeven, terwijl ook vorig jaar 
het budget al ruim was overschreden. Is het dan niet verstandiger dit budget te verruimen? 
 
Antwoord: 
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Gelet op de aanstaande regionalisering van de brandweer wordt een pas op de plaats gemaakt 
met uitgaven en worden deze beperkt tot het strikt noodzakelijke. Dit om te voorkomen dat op het 
moment dat regionalisering een feit is relatief nieuwe aanschaf buiten gebruik wordt gesteld. 
Daarnaast hoeft niet elk jaar even veel onderhoud plaats te vinden. De verwachting is dat in 2013 
de uitgaven van de brandweer binnen de beschikbare budgetten zullen blijven.  
 
 
Blz 31. De vaststelling van de Parkeernormennota was gepland in het vierde kwartaal van 2012. 
Wanneer is nu de verwachting dat deze aan de raad wordt aangeboden? 
 
Antwoord: 
Het CROW heeft nieuwe kencijfers opgesteld en er is landelijke discussie over het toepassen van 
normen. Er zal eerst nog een soort thema bijeenkomst met de commissie SO over dit onderwerp 
georganiseerd gaan worden. Daarna zal de parkeernormennota in het eerste kwartaal van 2014 
ter vaststelling worden aangeboden. 
 
 
Blz 226 waarborgen en garanties. Vorig jaar hebben wij een risico analyse gevraagd en waarom 
zit deze er nu ook niet bij? Kunnen wij een overzicht krijgen van de post overige garanties? 
 
Antwoord: 
Het overgrote gedeelde van de garanties betreft garanties die worden gewaarborgd door het 
Waarborgfonds sociale woningbouw. Hierbij zijn we als gemeente echter achtervang. Dit 
waarborgfonds houdt continu controle op de risico‟s die de woningbouwstichtingen lopen.  
De overige garanties zijn voornamelijk aan sportverenigingen, culturele- en zorginstellingen en 
gemeenschappelijke regelingen. Bij deze stichtingen heeft de gemeente door middel van het 
verstrekken van subsidies inzicht in de financiële positie van deze verenigingen, stichtingen en 
instellingen.  
Het is hierom in de jaarstukken niet noodzakelijk om een aparte risicoanalyse op te nemen. 
De overige garanties bestaan uit een garantie aan de HVC van € 18,7 miljoen en aan de stichting 
primeurfonds van € 0,7 miljoen. 
 
 
Blz 226.  In de jaarstukken van 2011 op pagina 179 staat dat er twee garanties niet waren 
opgenomen van 18,7 miljoen verbrandingsinstalatie Alkmaar en 0,7 miljoen van de Bleu Print 
woningen in welke post staat deze nu opgenomen in de jaarrekening 2012?  
 
Antwoord: 
Zie bovenstaand antwoord. 
 
 
Blz 226. De twee tal nieuwe garanties Mixed Hockey Club en SVW'27 in totaal 105000 in welke 
post zijn deze garanties opgenomen? 
 
Antwoord: 
Onder de post: Sportverenigingen SWS gewaarborgd 
 
 
Blz 226. Hoe en waar komt de verhoging van de schuld SWS (blz 179) in 2011 was dit opgeteld 
953 en 2012 1003.  
 
Antwoord: 
Er zijn in 2012 twee nieuwe garanties afgesloten van in totaal € 110.000. Daarnaast is er op 
bestaande leningen afgelost. Per saldo is hierdoor het bedrag waarvoor de gemeente garant 
staat met € 50.000 verhoogd.  
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Blz 226. Geldleningen werknemers garantstelling (blz 179) op 31-12-2011 was 2705. Op 2012 
zou volgens de huidige berekening 8 zijn afgelost maar het restant op 31-12-2012 is ook 2705? 
Kunt u ons uitleggen hoe dit zit? 
 
Antwoord: 
Per ongeluk zijn de gegevens van 2011 in de tabel blijven staan. Het had moeten zijn 31-12-2011 
€ 2.705, aflossing € 8 en restant 31-12-2012 € 2.697. 
 
 
Blz 226. Garantstelling stichting Woonwaard was (blz 179) in 2011 106580 en nu in 2012 
131081. wat is de reden van deze verhoging? 
 
Antwoord: 
Het betreft hierbij leningen die noodzakelijk waren voor de renovatie van bestaande woningen en 
bouw van nieuwe sociale woningbouw woningen. 
 
 
Blz 226. Waarom is het eind saldo Woonzorg (blz 179) op 31-12-2011 2235 en in balans 2012 
2329? 
 
Antwoord: 
Per ongeluk zijn de gegevens uit de tabel 2011 blijven staan (en betreft het de schuld per 31-12-
2010). 
 
 
Blz 226. Hebben deze verhogingen van deze leningen invloed op onze solvabiliteit? 
 
Antwoord: 
Nee. 
 
 
Rapport van bevindingen 
Blz. 4 bedraagt € 3,9 miljoen nadelig, maar er is 5.3 uit de reserve onttrekt.  
5.3 - 3.9 = 1.4 waar zit dit verschil in?  
 
Antwoord: 
Dit is afronding. Voor de volledige bedragen zie pagina 167 van de jaarstukken 2012. 
 
 
Blz. 5. hebben wij het college geadviseerd periodiek de door u uitgevoerde “stresstest” te 
herhalen. 
Neemt het college dit advies over? Zo ja, om de hoeveel tijd zal de “stresstest” herhaald worden? 
Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord: 
Ja, het college was dit zonder het advies van Deloitte dat al van plan. De stresstest zal jaarlijks bij 
de jaarstukken worden geactualiseerd. 
 
 
Blz. 8 Vanuit onze “natuurlijke adviesfunctie” van de accountant brengen wij het volgende onder 
uw aandacht: tevens brengt activering van kosten afschrijvingskosten met zich mee. 
Zijn deze afschrijving kosten in beeld gebracht? 
 
Antwoord: 
Ja, zie RB2013059 Herijking kostendekkingsplan gemeentelijk rioleringsplan GRP 2011- 2015 
d.d. 23 april 2013. 
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Blz. 12 De controles worden bewust in het laatste kwartaal van ieder jaar uitgevoerd. 
Zal het college deze uitvoering te hand gaan nemen? 
 
Antwoord: 
Deze vraag is al mondeling beantwoord door wethouder Dickhoff tijdens de commissie Middelen 
d.d. 27 mei 2013. 
 
 
Blz. 12 Een systeem met onvoldoende waarborgen voor tijdige melding aan de gemeenteraad 
van budgetoverschrijdingen heeft het risico in zich dat inbreuk wordt gemaakt op het budgetrecht 
van de gemeenteraad. 
Is het college bereid hiervoor een systeem in te richten?  
 
Antwoord: 
Dat systeem is al ingericht. 
 
 
Christenunie 
Pag.17. Is er bekend op welk gebied inwoners zich onveilig voelen? Op straat, in huis, bang voor 
overval of inbraak? Of meer onveilig door bv huiselijk geweld? 
 
Antwoord: 
Ja. 25% van de inwoners voelt zich wel eens onveilig (landelijk gemiddelde: 26%) en 20% wel 
eens onveilig in de eigen wijk. Als belangrijkste reden voor gevoel van onveiligheid geven 
bewoners aan: „bang voor woninginbraak‟. Huiselijk geweld is hier niet van betekenis. 
 
 
Pag.38. Als de afvalstoffenheffing kostendekkend moet zijn, is het dan niet vanzelfsprekend dat 
het voordeel van €7,50 voordeel per inwoner berekend wordt in de afvalstoffenheffing? Is hier 
dan toch een raadsbesluit voor nodig? 
 
Antwoord: 
Een eventueel voordelig resultaat op het product inzameling huishoudelijk afval wordt 
toegevoegd aan de voorziening egalisatie afvalstoffenheffing. Het maximum van deze 
voorziening is € 7,50 per huishouden en heeft als doel een gelijkmatig patroon in de tarieven na 
te streven (zie ook pagina 58 van de reservekeeper). In 2012 is het maximum van de voorziening 
bereikt. Het is aan de raad om te beslissen over het gedeelte van het voordelig resultaat dat niet 
aan de voorziening is toegevoegd. Dat geldt trouwens sowieso voor het rekeningresultaat. 
 
 
Pag.73. Hoe werkt dit? De omzetbonus? Kunt u een toelichting geven? 
 
Antwoord: 
De gemeente Heerhugowaard heeft meer werk toegekend aan het WNK dan in de doelstelling 
was opgenomen. 
 
 
Pag. 74. Er zijn klachten gehoord op de “Praat met de raad” informatiemarkt, dat de aanvragen 
voor voorzieningen als zeer moeizaam worden ervaren. Hoe lang duurt het voordat een 
aanvrager na een aanvraag voor een voorziening een besluit krijgt te horen? 
 
Antwoord: 
De termijn tussen de aanmelding (we hebben geen aanvraagformulieren) voor een voorziening 
bij het Zorgloket en het versturen van de (toekennings- of afwijzings)beschikking is maximaal 6 
weken. Binnen deze termijn heeft een gesprek met het Zorgloket plaatsgevonden, is een 
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consulent op huisbezoek geweest (het keukentafel-gesprek), is een verslag opgemaakt, is het 
verzoek intern besproken, heeft een eindtoetsing plaatsgevonden en is de beschikking opgesteld. 
 
 
Pag. 126:   
Mooi, dat het meest intern wordt gedaan. Kunt u zeggen voor hoeveel geld extern juridisch 
advies is ingehuurd in 2011 en 2012, dit om een beeld te krijgen hoe de ontwikkeling is. 
 
Antwoord: 
Er wordt binnen de post advies derden geen onderscheid gemaakt naar het soort advies. Het is 
daarom niet mogelijk om aan te geven hoeveel er wordt ingehuurd specifiek voor juridische 
advisering. 
 
Pagina 134:  
Kan de Kaderregeling opgeheven worden? Hier nog genoemd, is toch niet meer aan de orde? 
 
Antwoord: 
Dat zou kunnen. Alleen omdat we er geen last(en) van hebben is er voor gekozen om deze 
lichtste vorm van gemeenschappelijke regeling te laten bestaan om deze nieuw leven te kunnen 
inblazen op het moment dat dat nodig is. 
 
 
Pag. 167 
Op deze pagina wordt een overzicht van de baten en lasten gegeven per jaar 
     Jaarrek          Primair 
       2011                2012 
Algemene dekkingsmiddelen   63.773   59.963  
 
Pag. 170  
Er worden totaal bedragen gespecificeerd, en blijkt er een verschil te zijn van 2,2 tegen 2,35 
%miljoen in de primair vastgestelde begroting 2012. 
Totaal algemene dekkingsmiddelen  63.772  57.578 
Graag toelichting wat het juiste bedrag is? 
 
Antwoord: 
Het bedrag van bladzijde 167 is het juiste bedrag. De waarden op blz zijn van 2011. De juiste 
waarden moeten zijn:  
 

 
 
Pag. 188 
Bij de materiële vaste activa wordt bij het verloop van de bedrijfsgebouwen onder de kolom 
bijdragen van derden een bedrag van 1294 negatief vermeld. Wat is de aard van deze bijdrage 
en welke procedure wordt er gevolgd t.a.v. bijdrages van derden in de administratie van materiële 
vaste activa? 
 
Antwoord: 
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De belangrijkste twee ontvangen bijdrage derden staan vermeld onder de tabel. Het betreft hierbij 
de bijdrage van SOVON € 500.000 en het Ministerie van OCW € 450.000. De overige € 350.000 
zijn verschillende kleine bijdragen in gebouwen, zoals provinciale subsidies etc.  
Bijdragen van derden worden alleen in mindering gebracht op de vaste activa als ze direct 
betrekking hebben op de totstandkoming van het vaste actief. 
 
 
Pag. 190 
Wat zijn de economische richtlijnen om de rioleringswerkzaamheden uit de grondexploitatie te 
halen en in de jaarrekening te verantwoorden als materiële vaste activa. 
Waarom is men dit in 2012  pas gaan doen? 
 
Antwoord: 
Voor de beantwoording van deze vraag verwijst het college u naar RB2013059 Herijking 
gemeentelijk rioleringsplan 2011 – 2015 d.d. 23 april 2013. 
 
 
Pag. 208 
In het staatje verloop Bestemmingsreserve sluit het totaal gespecificeerd onder boekwaarde 2012 
( =69703) niet aan bij de eerder genoemde Bestemmingsreserve op de Balans ( 70.516 ) 
Verschil van 813? 
 
Antwoord: 
U bent te vroeg gestopt met natellen. Op pagina 210 van de jaarstukken staat een vijftal reserves 
met een boekwaarde van € 813 per 31 december 2012.  
 
 
Pag. 221 
Bij de berekening van de jaarlijkse rentelast komen we niet lekker uit, wat is de oorzaak ? 
Bijv.  Lening 20.000 tegen een rente van  2,35 % is 470   i.p.v.  524  en lening 20.000 tegen een 
rente van  3,54 % is  708 i.p.v.  464 ? 
 
Antwoord: 
De formule verwees nog naar de bestanden van vorig jaar. De werkelijke waarden staan in 
onderstaande tabel. 
 

 
 
 
Pag. 222 
Onder de overige schulden is de vergoeding die de gemeente Heerhugowaard aan de provincie 
verschuldigd is, € 10,96 miljoen, voor de aanleg van de Westfrisiaweg.  
Deze post is medio januari 2013 verrekend met een factuur die de gemeente Heerhugowaard 
aan de provincie heeft verstuurd voor door de gemeente voorgeschoten bedragen van de aanleg 
van de Spoortunnel en de ontsluiting van de Vaandel. 
De gemeente heeft  een bedrag van ca.  11 miljoen voorgeschoten voor de Provincie wordt 
hierboven vermeld. 
Waar op de balans wordt deze11 miljoen, die we moesten ontvangen van de provincie 
verantwoord? In welke analyse vinden we deze terug? 
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Antwoord: 
Deze maakt deel uit van de reserve NBK-1.  
 
 
Vragen over de Stresstest 
Pag. 5 
Groene en Grijze druk. Wat houdt dat in? 
 
Antwoord: 
Bron:Nationale Atlas Volksgezondheid (Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu) 
De groene druk is een demografisch begrip dat de verhouding aangeeft tussen het aantal 
personen van 0-19 jaar en het aantal personen in de zogenaamde 'productieve leeftijdsgroep' 
van 20-64 jaar.  
Gemiddeld is in Nederland de groene druk 38,6%. De groene druk in Heerhugowaard is 42,8%.  
Grijze druk is een demografisch begrip dat de verhouding aangeeft tussen het aantal personen 
van 65 jaar en ouder en het aantal personen in de zogenaamde 'productieve leeftijdsgroep' van 
20-64 jaar. Gemiddeld is in Nederland de grijze druk 25,6%. In Heerhugowaard is de grijze druk 
20,8%.  
 
 
Pag. 7 
Hoe komt het, dat de kosten voor het aanvragen van een gba in Heerhugowaard op de helft ligt 
van het Nederlands gemiddelde € 4,65 versus € 9,26. 
 
Antwoord: 
Wij hebben geen idee waarom het gemiddelde op € 9,26 ligt. Gelet op de tijdsbesteding die aan 
een dergelijk aanvraag wordt besteed lijken de gemiddelde kosten ons aan de hoge kant. Het 
tarief voor Heerhugowaard is gebaseerd op de werkelijke tijdsbesteding die een dergelijke 
aanvraag kost.  
 
 
Pag. 11 
Het Eigen Vermogen in % van het balanstotaal wordt voor Veenendaal 37 % gerapporteerd. Moet 
dit volgens de berekening 30 % zijn nl 98.061 / 319.115? 
 
Antwoord: 
Uw berekening klopt. Maar in de stresstest is een foutief balanstotaal overgenomen voor de 
gemeente Veenendaal ultimo 2011. Dat is namelijk € 265.728.000. En dan klopt de 37% wel. 
 
 
LPC 
Door de fractie LPC zijn geen technische vragen gesteld. 
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Burgerjaarverslag 

 
VVD 
Over het stukje NME 
Vraag: hoeveel schoolklassen hebben via de NME de schaapskudde bezocht? 
 
Antwoord: 
De herderin heeft diverse lagere scholen ontvangen en ook enkele vmbo klassen en naschoolse 
opvang. Totaal heeft zij toen 15 klassen ontvangen om te vertellen over de schaapskudde. 
 
 
PvdA 
Vraag: Het burgerjaarverslag wordt digitaal gemaakt. Waarom is het dit jaar zo dun?  
 
Antwoord: 
Zoals in het voorwoord al staat: een nieuw verslagjaar, een nieuw type burgerjaarverslag. In het 
Burgerjaarverslag legt de burgemeester verantwoording af over de communicatie met inwoners 
en burgerparticipatie. Voorgaande jaren gebeurde dat in traditionele verslagvorm en was er meer 
tekst en daarmee ook meer pagina's. Dit keer is alle overbodige informatie eruit gehaald en de 
overige informatie samengevat in één overzichtelijke infographic die ook goed leesbaar is op de 
tablet. Dat leek ons ook handig voor de raad in het kader van papierloos vergaderen. Het 
Burgerjaarverslag wordt overigens na de raadsvergadering ook in deze vorm in Stadsnieuws 
gepubliceerd. 
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